
Protok6l nr XLVlll/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 31 sierpnia 2018r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek

Zielony Rynek 11l13



W dniu 31 sierpnia 2018 roku o godzinie 9:00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.
Zielony Rynek 11/13 rozpoczqfy siq obrady XLV|ll sesji Rady Miasta Wtoctawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.
Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otworzyl obrady XLVlll sesji Rady
Miasta Wfoclawek, witajQc Prezydenta Miasta - Pana Marka Wo.itkowskiego, Zastqpc6w
Prezydenta Miasta, zaproszonych go5ci a takie zebranych na sali urzqdnik6w,
przedstawicieli medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski
stwierdzit, 2e na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq
obecno6ci 24 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 31 sierpnia br. sq prawomocne.
Lista obecno:ici radnych z XLV|ll sesji Rady Miasta stanowi zatEcznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczqcych w XLV|ll ses.ii Rady Miasta stanowi zaiqcznik do protokolu.
- przyjqcie protokolu z obrad XtVll sesji Rady Miasta
PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta
oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglqdu projekt
protokolu z obrad XLVII sesji RadV Miasta Wloctawek Vll kadencji, kt6ra odbyfa siq w dniu 2

sierpnia 2018 roku, z kt6rym radni mogli siq zapoznai i wnieji ewentualne uwagi. Nie
zgloszono uwag, poprawek i uzupetnieri.
- zmiany do porzqdku obrad X[Vlll sesii
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e radni wraz z

zawiadomieniem o obradach sesyjnych otrzymali porzqdek obrad, dlatego tei zwr6cit siQ z
zapytaniem czy ze strony radnych sq wnioski dotyczqce zmian tego porzqdku.
Ze swej strony Przewodniczqcy Rady Miasta realizujqc proibq Prezydenta Miasta wni6sf o
wprowadzenie do porzqdku obrad w punkcie nr 27 projektu uchwafy w sprawie zmiany
siedzib obwodowych komisji wyborczych. Przedmrotowy projekt uchwafy uzyskal opiniq
komisji stafej, zatem spelniony zostal wym6g S 55 Statutu Miasta. Projekt uchwaly zostal
przekazany radnym.
Wobec braku innych propozycji zmian porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaty w sprawie zmiany siedzib
obwodowych komisji wyborczych i procedowanie tego zagadnienia w punkcie nr 27.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego z udziatem 24 radnych za wnioskiem o
rozszerzenie porzqdku obrad opowiedzialo siq 23 radnych przy 1 glosie przeciwnym oraz
braku glosach wstrzymujqcych siq.
W rezultacie przeprowadzonego glosowania porzadek obrad XLVlll zostal rozszerzony o ww.
projekt uchwaly.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dziatalnoici miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dziatalnoici
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 17 lipca 2018 roku do dnia
31 sierpnia 2018 roku iprzedstawia sie nastepujEco:



W zakresie dziafai Biura Zam6wieri Publicznvch m.in.:
Zawarto 4 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia publicznego, t.j.

- W dniu 17 lipca br. zawarta zostala umowa na przebudowq infrastruktury technicznej do
budynku basenu w ramach zadania pn.,,Przebudowa irozbudowa basenu O6rodka Sportu i

Rekreacji przy al. Chopina 10 we Wlociawku" z Przedsiqbiorstwem,,BUDOMEX" Sp. z o.o. z

siedzibq we Wfoclawku, na kwotq 1269 895,56 zlotych brutto. Termin realizacji: 60 dni od
dnia zawarcia umowy.
- W dniu 24 lipca br. podpisana zostala umowa na zadanie pn.: Przebudowa budynku przy
ulicy tubnej 17 na potrzeby plac6wki opieku6czo-wychowawczej w ramach zadania pn.

Budowa, rozbudowa, adaptacja pomieszczei pod funkcje plac6wek opiekurlczo-
wychowawczych (1a-tki) z firmq AM-FOR - Arkadiusz Fortuna, z siedzibq we Wloclawku, na
kwotq 1579 000,00 ziotych brutto. Termin realizacji: od dnia zawarcia umowy do dnia 30
listopada 2018 roku.
- W dniu 16 sierpnia zawarto umowQ na dostawg sprzqtu komputerowego oraz sprzqtu RTV

w ramach zadania pn.,,Budowa, rozbudowa, adaptacja iwyposa2enie pomieszczeri pod
funkcje plac6wek opiekuriczo - wychowawczych (14-stki)" - Zadanie I, z f.rmq ALLTECH -

Sp6tka Jawna Zdzistaw PajEk, Artur Pajqk, z siedzibq w Ptocku, na kwotq 105 848,98 zlotych
brutto. Termin realizacji:30 dni od dnia zawarcia umowy.
- W dniu 29 sierpnia br. zawarto umowq na przebudowq drogi wewnqtrznej do Przedszkola
Publicznego nr 30 w ramach zadania pn. ,,Budowa d169 wewngtrznych" z Firmq
ln2yn ieryjno-Dro gowE ,,DROGTOM" Sp. z o.o. we Wioclawku, na kwotq 379 562,99 zlotych
brutto. Termin realizacji:90 dni od dnia zawarcia umowy.
W toku sq kolejne postqpowania m.in. na utrzymanie ikonserwacjq o6wietlenia ulic Miasta
Wloclawek, promocjq Gminy Miasto Wlociawek poprzez sport, przebudowq boiska na
Michelinie przy ul. Sarniej, dostawq trzech autobus6w elektrycznych w ramach zadania pn.:

,,Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawq efektywnoSci
energetycznej, wdraianie technologii niskoemisyjnej we Wioclawku, w ramach BIT - CITY ll"
- etap l, budowq miejsc postojowych w ciEgu ul. Planty ll.
Wydziat Inwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z r62nym stopniem zaawansowania
realizacji. Ponadto wydzial na bieiqco wykonuje dziafania zwiqzane z przeglqdami

Swarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiqzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane
w ramach zadah inwestycyjnych opracowania dokumentacli.
W zakresie Wvdzialu Politvki Spolecznei iZdrowia Publiczneeo m.in.:
Rozstrzygniqto kolejny otwarty konkurs ofert na udzielanie mieszkaicom Wfoclawka
gwarantowanych Swiadcze6 zdrowotnych z zakresu terapii uzale2nienia iwsp6luzaleinienia
od alkoholu i innych substancji psychoaktywnych. Na realizatora zadania wybrano
Samodzielny Publiczny Zakfad Opieki Zdrowotnej z siedzibq w Radziejowie. tqczna wysoko(i
Srodk6w publicznych planowanych na realizacjq zadania wynosi 11 200,00 zf.
Wydano ll edycjq informatora dla Seniora.
Realizujqc Uchwalq Nr XXX|ll/101/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 28 sierpnia 2017 r.
w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program szczepiei ochronnych
przeciwko grypie dla os6b powy2ej 65 roku 2ycia, zamieszkalych na terenie miasta
Wloclawek" na lata 2017-2019, Prezydent Miasta Wloclawek, w wyniku rozstrzygniecia
otwartego konkursu ofert, dokonal wyboru realizatora programu i zawarl umowe na
wykonywanie szczepiei z Miejskim Zespotem Opieki Zdrowotnej Sp. z o.o. Szczepienia bqoq
wykonywane od 1 wrze6nia do 15 listopada br. W ramach programu zaplanowano



zaszczepienie 8% populacji docelowej, tj. 1845 os6b. Koszt realizacji programu zostal
okre6lony na 73 792,65 zl.

W zakresie realizacji Programu ,,Wloctawska Karta Seniora" w okresie sprawozdawczym
wydano 95 Kart Seniora. W okresie do dnia 31. sierpnia br. wydano lqcznie ponad 4450 Kart.
W zakresie dzialalnoici Wvdzialu Edukacii m.in,:
W dniach 25 -31 lipca br. odbywaly sie postqpowania egzaminacyjne na awans zawodowy.
Wnioski zlozyto 20 nauczycieli kontraktowych ze szk6l i plac6wek o6wiatowo-
wychowawczych prowadzonych przez GminQ Miasto Wloclawek.
W dniu dzisiejszym, tj.31 sierpnia br. w Urzqdzie Miasta odbywa siq szkolenie dla
pracownik6w szk6l podstawowych, zespof6w szk6l, lice6w oraz szk6f niepublicznych, kt6rzy
bqdq odpowiedzialni za przekazywanie informacji dotyczqcej pomocy materialnej dla
uczni6w.
Do zada6 Wvdzialu Kulturv. Promocii i Komunikacii Spolecznei w omawianym okresie
n ale2ato m.in.:
- koordynacja i udzial w miejskich uroczysto6ciach patriotvcznych/ t.l.: 74. rocznicy wybuchu
Powstania Warszawskiego w dniu L sierpnia; Swiqcie Wojska Polskiego obchodzonego w
dniu 15 sierpnia oraz rocznicy bitwy pn." Cud nad Wislq" w dniu 19 sierpnia.
- wydzial koordynuje r6wniei kolejnq edycje Budietu Obywatelskiego. 20 sierpnia rozpoczql
siq etap gfosowania, kt6ry potrwa do 7 wrze6nia br. Pod gtosowanie mieszkahc6w
poddanych zostalo 70 propozycji, w tym: 17 projekt6w w puli og6lnomiejskiej, 16 projekt6w
dla Sr6dmieicia, g projekt6w dla Zazamcza,8 projekt6w dla Malego Poludnia, 3 projekty dla
Zawiila,-7 projekt6w Dla Kazimierza Wielkiego,4 pro.jekty dla Du2ego Poludnia i5 projekt6w
dla Michelina.
W tym roku mieszkarlcy decydujq na co przeznaczyd 4 miliony zlotych. Dobrze przyjQtE

nowoSciq tegorocznej edycji jest wyodrqbnienie puli og6lnomiejskiej z kwotq 1 milion
ztotych.
Do zadai wydzialu naleialo r6wnie2 przygotowanie i obsluga konkursu na dyrektora
Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz przygotowanie
konkursu na dyrektora Galerii Sztuki Wsp6lczesnej we Wloclawku.
W zakresie dzialari Wvdzialu Rozwoiu m.in.:
Przyjety przez Radnych Rady Miasta Wloclawek w dniu 17 lipca 2018 roku Gminny Progrom
Rewitalizocji Miasto Wloclowek na lata 2018-2028 uzyskat pozytywnE ocene Ministerstwa
Inwestycji i Rozwoju oraz pozwywna ocene Instvtucji ZarzEdzajAcej Regionalnym
Programem Operacyjnym Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego pod kqtem speiniania
cech i element6w program6w rewitalizacji. Tym samym dokument ten zostal wpisany w
dniu 16 sierpnia 2018 roku przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko-Pomo skiego do Wykozu
prog rom6w rewito lizacji Wojew6dztwo Kujowsko-Pomorskiego.
W dniu 8 sierpnia 2018 roku zostal rozstrzygniety otwarty konkurs ofert na realizacjq
zadania pubficznego Prowadzenie kowiorni obywotelskiej ,,Sr6dmielcie Cot'e" przy ulicy 3
Majo 9 we Wloclowku. Najkorzystn iejszE ofertq zlo2yta organizac.ia pozarzqdowa
Stowarzyszenie Edu kacyjno-Teatralne Teatr,,Nasz", kt6ra do dnia 15 grudnia 2018 roku
bqdzie operatorem kawiarni.
W okresie od 14 sierpnia do 30 wrze6nia 2018 roku bgdzie realizowany projekt w ramach
wsparcia inicjatyw lokalnych pn. ,,Rewitolizocjo Gwoidziarni - Worsztoty budowanio mebli
z polet", w ramach kt6rego wsp6lnie z mieszkafcami powstanie Parklet, czyli wypelnione



zieleniE miejsce odpoczynku majAce rozmiary miejsca do parkowania iumiejscowione na
wybranym miejscu postojowym w obszarze rewitalizacji.
W odpowiedzi na ogtoszony przez Urzqd Marszafkowski Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 Oi priorytetowa 3. Efektywnoji energetvczna
i gospodarka niskoemisyjna w regionie, Dzialanie 3.4 Zr6wnowaiona mobilnodi miejska
i promowanie strategii n iskoemisyjnych, zlo2ony zostal wniosek o dofinansowanie
przedsiqwziqcia pn.,,Przebudowo icieiki rowerowej o dlugoici 4725 m. w romoch zodanio
Rozbudowo Al. Jono Pawlo ll we Wloclowku w kategorii drogi wojew6dzkiej".
Planowana warto6i calkowita projektu to 1686 O93,22 zt przy dofinansowaniu w wysoko5ci
1 416 318,31 zl.

Biuro Sportu i Turvstvki przygotowywalo i podpisywalo umowy, przekazywalo Srodki
finansowe oraz rozliczafo wykorzystanie dotacji na realizacjq zadania publicznego w zakresie
powierzania, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 2018 roku przez organizacje
pozarzAdowe oraz inne podmioty prowadzqce dzialalnoii poiytku publicznego w sferze
kultu ry fizycznej.
Biuro brafo r6wniei udzial w przygotowaniach imprezy,,Festiwal Wisty 2018".
Mieiski Zarzad Uslug Komunalnych i Dr6g zrealizowai m.in.:
- W zakresie utrzymania dr6g gminnych, powiatowych i krajowych na podstawie umowy
z firmq zewnqtrznq wykonano m.in: remont czEstkowy nawierzchni bitumicznych na ulicy
Granicznej; profilowanie z zageszczeniem nawierzchni gruntowych na ulicach Kombatant6w,
Skalnej i Rybnickiej; regulacjq wysokoSciowq wpust6w ulicznych na ulicy Cysterskiej,
wymieniono wlaz kanafowy na ul. Le5nej oraz naprawiono przykanalik na Pl.

Kolanowszczyzny; dciqganie w6d opadowych na ulicach Krucza - Zurawia, Letnra, Szkolna,
Erzezinowa, Szpichlerna, Mazowiecka; naprawq zapadnietej jezdni na ulicach Zwiqzk6w
Zawodowych i Chopina; w zakresie oznakowania pionowego ustawiono slupki drogowe,
znaki drogowe, obejmy, zamontowano tabliczki na ulicach Zbiegniewskiej, Kr6lewiecka,
tanowa, Al. Chopina, Al. K. Wielkiego iLipnowskiej; w zakresie oznakowania poziomego
wykonano oznakowanie z masy termoplastycznej wAl. K. Wielkiego oraz z farby akrylowej
na ulicach tanowa, Dluga, Zielna, Kapitulna, Ostrowska iWiejska; w zakresie sygnalizacji
Swietlnych na ulicach Zbiegniewskiej i Wieniecka - Obwodowa naprawione zostaly
videodetektory, na skrzyiowaniu ulic Okrzei -Wronia wykonano wymianq ioprogramowanie
sterownik6w, wklad6w LED oraz przyciski dla pieszych;
- W zakresie d169 wewnqtrznych na podstawie umowy z firmq zewnqtrznq wykonano m.in.:
remont chodnika z kostki betonowej na ul. Sielskiej; naprawq zapadniqtej nawierzchni na ul.
Chemik6w; profilowanie z zagqszczeniem drogi gruntowej na ul. Rybnickiej.
- W ramach brygady wlasnej - pracownik6w Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych i Dr6g
we Wloclawku wykonano m.in.: remont miejsc postojowych na ul. Dziewihskiej; remont
czqstkowy nawierzchni jezdni na ul. Przemyslowej, Lipnowskiej, Chelmickiej, Sasankowej,
Polnej, Duninowskiej, Plockiej, P.O.W. iul. Szczq6liwej; rozpoczeto remont czqstkowy
nawierzchni chodnika na ul. Chmielnej; odchwaszczanie chodnik6w i(cieiki rowerowej na
ul. Milej iWqglowej; remont nawierzchni drogi gruntowej na ul. Dobrzyrlskiej, ul. Strome.j i

Krokusowej; naprawe drogi gruntowej na ul. Obroric6w Wisty 1920 r.
- W zakresie utrzymania czysto(ci iporz4dku teren6w miejskich wykonano m.in: koszenie
teren6w zieleni w pasach drogowych i poza pasami drogowymi (w granicach
adm in istracyjnych miasta Wloclawek); zbi6rkq i wyw6z odpad6w komunalnych,



biodegradacyjnych i wielkogabarytowych zebranych w pasach drogowych ipoza pasami;

odchwaszczanie ciek6w ulicznych, chodnikdw, parkin96w, Scie2ek rowerowych, opryski
chwastob6jcze chodnik6w i miejsc parkingowych; przeprowadzono konserwacjq i

porzqdkowanie boisk przyszkolnych typu,,ORLIK"; bie2qce porzqdkowanie teren6w przy
pomnikach, obeliskach i miejscach u pa miqtn iajqcych na terenie miasta, bie2qce
porzqdkowanie wlot6w do miasta. Wykonano roboty remontowe w plac6wkach
o6wiatowych na terenie miasta Wlociawek (Przedszkole Publiczne nr 32, PP nr 4, Szkota
Podstawowa nr 10, Zesp6l Szk6l Elektrycznych, ll LO im. M. Kopernika, SP nr 19). Wykonano
bie2qce kontrole teren6w Gminy Miasto Wloclawek pod kqtem utrzymania czystoici i

porzqdk6w oraz prawidlowoSi i jako(ci wykonywanych prac porzqdkowych przez firmy
zewnetrzne Zielefi Miejska oraz Platan na terenach bqdqcych wiasnoSciq lub w zarzqdzie
Gminy Miasto Wloclawek. W zwiqzku z powyiszym usunieto kilkana6cie dzikich wysypisk z

odpad6w komunalnych;
Przeprowadzano szereg wizji pod wzglqdem stanu fitosanitarnego drzew i krzew6w;
wykonano szereg prac na terenach las6w komunalnych i zadrzewionych. Wstawiono
ogrodzenie zabezpieczajqce przy skarpie na ul. Plockiej 1.3.

Na terenie Cmentarza Komunalnego we Wtoclawku przy ul. Chopina dokonano wycinki
10 drzew w ramach wydanych decyzji oraz wykonywano bieiace prace gospodarcze
dotyczqce sprzqtania terenu cmentarza przez pracownik6w gospodarczych, m.in.
przycinanie 2ywoplot6w, trawy, wycinanie samosiew6w.
- W ramach zadah Referatu ds. Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i Przedsiebiorczo6ci
we Wfoclawsku zawarto dwie umowy najmu pomieszczeri zlokalizowanych na terenie
In ku batora.
- W ramach, tzw.,,rob6t publicznych" zatrudniono 32 pracownik6w skierowanych do pracy
przez Powiatowy UrzEd Pracy na okres 5 miesiQcy, w charakterze robotnika gospodarczego.
MZUKiD realizuje r6wniei prace w ramach powolania tzw. ,,Brygady Lotnej", kt6rej
zadaniem jest doraine porzqdkowanie (w soboty, niedziele i Swiqta) teren6w potoionych w
centrum miasta, stanowiqcych wfasno5i Gminy Miasto Wlociawek i Skarbu Paristwa.
W ramach realizacji powy2szych prac porzqdkowane sq ulice, skwery, place, parkingi,
polo2one w centrum miasta, Przede wszystkim utrzvmaniem czystosci iporz4dku objqte sq:
ul. Zdutiska, Plac Wolno5ci, ul. 3-go Maja, Brzeska, Stowackiego, Wyszyriskiego, Stary RyneK,
ul. Bulwary, Ogniowa, Zielony Rynek, Kr6lewiecka, Cyganka, Piekarska, Zabia.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad zagadnieniami
dotyczEcymi przedstawionej przez Prezydenta Miasta informacji miqdzysesyjnej.

W dvskusii udziat wzieli:
Gtos zabral Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski kt6ry odni6sl siq do
informacji na temat du2ej ilo(ci zam6wieri publicznych ogloszonych przez Prezydenta
Miasta. Zwr6cit uwagq na konieczno(i instalowania monitoringu w celu ochrony
realizowanych zadari, aby unikai wydatkowania irodk6w na naprawq szk6d wyrzqdzanych
przez wandali. Pan radny jako przyklad podat zesp6l boisk na ul. Sarniej czy te2 plac
rekreacyjny na ul. Wiejskiej. Uprzednio kierowane w tej sprawie uwagi do Pana Prezydenta
nie odniosly poiqdanych skutk6w. W zwiEzku z tym Pan radny zaapelowal o wigkszq troskq i

ochronq obiekt6w finansowanych z pieniqdzy wszystkich mieszkaric6w.



Glos zabral radnv Jaroslaw Chmielewski, ktory zwr6cil siQ o informacjq na temat elewacji
hali OSIR, czy odbiega ona od zaplanowanej w projekcie i kto zadecydowal o jej ewentualnej
zmianie. Pan radny poruszyl kwestie zwiEzanE z remontem basenu iterminem zakoriczenia
prac w obiekcie. Ponadto Pan radny poprosil o wyja6nienie spraw zwiqzanych z konkursami
na dyrektor6w szk6f w zwiqzku z otrzymanym w tej sprawie wyrokiem sqdowym. Pan radny
zwr6cil siq o wyjainienie prawdziwo5ci zarzut6w kierowanych pod adresem Prezydenta
Miasta przez bylego prezesa MPEC pytajEc czy spraw tych nie naleiy zglosii do
odpowiednich sluib w sytuacji, gdy Prezydent Miasta byi moze posiada wiedzq o
n ieprawidtowojciach w sp6lce. Ponadto Pan radny zwr6cil siq o wyjainienie spraw
zwiqzanych z firmq dzialajqcq na terenie miasta zajmujqca siq ochronq obiekt6w miejskich i

przepisaniem um6w dotyczEcych ochrony na inny podmiot, czy jest to zgodnie z prawem
zam6wieri publicznych i czy taka sytuacja miala miejsce.
Glos zabra] radnv Piotr Czarnecki. kt6ry zapytal o ostateczne rozwiqzanie problemu, z

kt6rym borykajq siq mieszkaricy miasta zalatwiajqcy swoje sprawy w Wydziale Komunikacji.
Gfos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry poruszyl sprawy zwiqzane z uposaieniem
pracownik6w sp6lek i instytucji miejskich o kt6rych byla jui mowa przed wakacjami
zwracajqc siq jednocze6nie z proibq o wvpracowanie formufy spotkai w celu om6wienia
tych zagad n ieri.

Glos zabrat radnv Damian Chelminiak, kt6ry poruszyl temat zwiQzany z remontem
prowadzonym na moicie stalowym i informacjami o tym, :e gruz z budowy byl wyrzucany
do rzeki Wisly. Czy taka sytuacja miala miejsce i kto jest odpowiedzialny za takie dzialania.
Glos zabral radnv Andrzei Palucki, kt6ry zwr6cil uwagq na wcze5niejsze zapytania kierowane
do Prezydenta Miasta czy bqdq dokonane przeglqdy zatrudnienia w sp6lkach prawa
handlowego iczv nie wystQpuje nadmierne zatrudnienie. Pan radny odni6sl siq do spraw
zwiqzanych z dzialalnoSciq sp6fki Saniko i realizacjq procesu gospodarki odpadami w Swietle
informacji o stratach ponoszonych przez ten podmiot, kt6re za I p6lrocze wyniosfy ok. 1,5
mln. zl. Sp6tka przegrywa przetargi z uwagi na wysokie koszty wlasne. Pan radny poruszyl
r6wnie2 sprawq dotyczqcq przygotowania stanowiska do odkladania balastu, jest to
zagadnienie bardzo pilne inie mo2na tego pomijai, tym bardziej, ie miejsca na skladowanie
odpad6w w Machnaczu starczy na ok. 1,5 roku. Dlatego te2 z uwagi na pilnoit sprawy Pan

radny zaproponowal Prezydentowi Miasta powolanie zespotu do opracowania koncepcji
rozwiazania poruszanego problemu.
Glos zabral radny Krzvsztof Kukucki, kt6ry zwr6cif siq z zapytaniem czy wladze miasta zlo2yty
wniosek dotyczqcy udzialu w programie poprawy dostqpnoSci (wiadczeri stomatologicznych
w szkolach, kt6ry zostal ogloszony przez Ministerstwo Zdrowia. Ponadto Pan radny poruszyt
kwestiq dotyczqcq przylqcza do basenu Delfin pytajEc o przyczyny odrzucenia oferty tariszej
o blisko 300 tys. zl. Poruszyl tak2e kwestie zam6wienia publicznego dotyczqcego analizy
koszt6w korzy6ci zwiqzanych z wykorzystaniem autobus6w zero emisyjnych i innych
irodk6w transportu na kwotQ do 30 tyS. zf. oraz zapytal, czy jest sens wydatkowania tych
irodk6w w kontekicie ustawy o elektro mobilnoici i obowiqzkach samorzqd6w w tych
sprawach. Pan radny zapytal tak2e o termin zakoiczenia prac i oddania do uiytku
mieszkafc6w basenu Delfin nieczynnego od 3 lat.
Gfos zabral radnv J6zef Mazierski proszqc Prezydenta Miasta o jak najszybsze ogloszenie
przetarg6w na realizacjq drobnych zada6, kt6re moina zrealizowai jeszcze do korica tej
kadencji a na kt6re oczekujq mieszkaricy takie jak drogi wewnqtrzne, parkingi i inne zapisane
w bud2ecie.



Gios zabral radnv Dariusz Jaworski pytajEc na jakim etapie realizacji znajduje siQ remont
mostu z uwagi na niepokojqce informacje na temat tego remontu. Pan radny poprosil o
informacje na temat realizacji wniosk6w poprzedniego budietu obywatelskiego w
kontekicie obecnie trwajqcego naboru.
Glos zabral radnv Krzvsztof Kowalski pytajqc o remont basenu Delfin, kt6ry powinien zostac
ju2 zakofczony a termin oddania do u2ytku minqf oraz na jakim etapie znajduje sie
inwestycja. Ponadto czy Srodki zarezerwowane na remont basenu sq wystarczajqce w
zwiqzku z przedluiajqcq siQ inwestycjq. Pan radny zapytat o termin zakoiczenia remontu na

moicie stalowym orcz czv zakres prac jest zgodny z ich harmonogramem. Pan radny zwr6cit
uwage na wiele ubytk6w w jezdniach na terenie miasta, kt6re zostaly ograniczone
ostrzegawczymi pachotkami i nic w tej sprawie siq dalej nie dzieje. Pan radny poruszyl takie
kwestiq zwiqzanq z lokalizacjq Poradni Psychologiczno-Ped agogicznej kt6ra zostaia
przemieszczona do budynku po Gimnazjum Nr 9 i braku jej przystosowania dla os6b
n iepefnosprawnych, brak windy, drzwi automatycznych, odpowiedniego podjazdu itp. jak

r6wniei brak jest sprzqt6w dla malych dzieci i niemowlqt takich jak np. przewijak, prysznic,
pok6j dla matki karmiqcej. Brak jest takie nowego sprzQtu na wyposaZenie Poradni.
Glos zabrala radna Mariola Gawlowska, kt6ra stwierdzifa,2e nie otrzymafa odpowiedzi na
pytania kt6re zadala na poprzedniej sesji Rady Miasta pomimo zapewniei, 2e odpowiedzi
przekazane zostanQ w formie pisemnej, dotyczyty one konkurs6w na dyrektor6w szk6l i

chodzilo o udzielenie odpowiedzi kto reprezentowal Prezydenta Miasta przed sqdem - laxa
to byla kancelaria oraz jaki byl koszt tej ustugi. Pani radna zapytala o termin zakofczenia
remontu na ul. Grodzkiej oraz o catkowity koszt tej inwestycji w stosunku do planowanych
koszt6w. Ponadto w zwiqzku z niedotrzymaniem terminu realizacji inwestycji czy
przewidziane sq kary dla wykonawc6w inwestycji oraz jaki jest okres gwarancji i co wchodzi
w jej zakres. Ponadto Pani radna poprosifa o jak najszybsze uprzAtniqcie terenu wok6l
budynku przy ul. Wojska Polskiego w zwiqzku z rozpoczynajqcym siq rokiem szkolnym,
dotyczy to r6wnie2 innych plac6wek oSwiatowych, gdzie priorytetem powinna byi czystodi i

bezDieczedstwo.

Glos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra stwierdzila, 2e pytania kierowane do
Prezydenta Miasta nie odniosly skutku przez caiy okres kadencji w zwiqzku z tym zadawanie
ich obecnie mija siQ z celem. Dotyczy to spraw 2ycia codziennego jak np. rozklad6w jazdy na
przystankach autobusowych, kursowania komunikacji miejskiej, remonty ulic i d169,
zamontowania podjazdu dla os6b n iepelnosprawnych do przychodni lekarskiej na ul.
Ko6cielnej oraz praca przychodni rejonowych w soboty. Pani radna odniosla siq tak2e do
zada6 realizowanych przez sp6lkq Saniko oraz kolejnq powolanE do spraw zwiqzanych z

odpadami komunalnymi a takie do kurczqcego siq obszaru sktadowania odpad6w na
Machnaczu. Pani radna widzqc chqd kandydowania Prezydenta Miasta iprzyszlq kampaniq
wyborczq to problemy ipytania zadawane w trakcie kadencji sq waine, ale ich rozwiqzanie
nastEpid mo2e dopiero w kolejnej kadencji.
Glos zabral Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Darrusz Wesolowski, kt6ry zapytal czy
Prezydent Miasta zioiyt ju2 zawiadomienie do Prokuratury w sprawie braku w kasie miasta
irodk6w w wysokoSci 2,5 mln, zf. w zwiqzku z budowq stadionu przy ul. Le6nej zgodnie z

wczesniejszq obietnicq o'az czy odnalazty siq dokumenty, kto byl in2ynierem kontraktu i co
dalej dzieje siq z tym obiektem. Jest to waine, gdy2 w polowie kadencji Pan radny podczas
obrad sesyjnych pytal czy sprawy zwiEzane ze stadionem OSIR nie budzE wAtpliwosci i sE

prowadzone prawidlowo. Pan radny otrzymat w6wczas zapewnienie, ie wszystko jest w



porzqdku. Pan radny zwr6cit takie uwagq, 2e otrzymal niepelnq odpowiedi na zapytanie
dotyczEce szkoleri w MZOZ, gdyi nie otrzymal odpowiedzi kto korzystal z tych szkole6, jakie
osoby otrzymaly dotacje na szkolenia. Brak jest odpowiedzi Prezydenta Miasta od czerwca
br. na te zapytan ie.

Glos zabral Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski, kt6ry odni6sl sie do wvpowiedzi
radnego Janusza Dqbczyriskiego w sprawie monitoringu w Ogrodzie na Pompce,
potwierdzajqc konieczno6i jego zainstalowania oraz zainstalowanie monitoringu na Placu
przy ul. Wiejskiej i Zbiegniewskiej, a takte na budujqcym siq boisku przy ulicy Sarniej.
Odnoszqc siQ do pytania Pana radnego Jaroslawa Chmielewskiego dotyczqce hali OSiR,

basenu, konkurs6w, Pan Prezydent poinformowai,2e odpowiedzi udzielq Panie Prezydent.
Natomiast, je6li chodzi o pytanie w sprawie MPEC, Pan Prezydent stwierdzif, Ze nie bQdzie

siq ustosunkowywal do tych dywagacji, kt6re krEiE w mediach, poniewai o swoich
wsp6fpracown ikach tudziei bylych wsp6lpracown ikach z reguty chce m6wii tylko dobrze, a

je2eli ma powiedziei co3 zlego, to woli siq nie wypowiadai. Na pytanie Pana radnego
Czarneckiego dotyczace Wydziatu Komunikacji r6wnie2 odpowie Pani Prezydent. Prezydent
na pytanie Pana Przewodn iczqcego Rady Miasta Rafala Sobolewskiego w sprawie
uposaienia w jednostkach, odpowiedziat, ie tak, jak wczeinie.j rozmawiali, takie spotkanie z

pracownikami, zwiqzkami ze sp6tek bgdzie zorganizowane, aby ten temat om6wii. Na

pytania Pana radnego Damiana Cheminiaka dotyczqce kwestii mostu stalowego, gruzu,
r6wnie2 odpowie Pani Prezydent. Pan Prezydent podzigkowat Panu Prezydentowi
Andrzejowi Paluckiemu za pytanie dotyczqce 5p6lki ,,Saniko", potwierdzajqc, 2e sp6lka stoi
przed wielkimi wyzwaniami, a powofanie zespofu jest sluszne iPan Prezydent ma nadziejq,
2e wsp6lnie z zarzqdem oraz radq nadzorczq zostanie wypracowane dobre rozwiqzanie. Pan

Prezydent odni6sl sig takie do problem6w w sp6lce, kt6re poruszyi Pan radny Andrzej
Paiucki w sprawie pozyskania dodatkowych teren6w do dalszego skladowania (mieci,
informujqc, i2 ceny dzialek do sprzedaiy w tej strefie sa ogromne, problem r6wniei stanowi
uzyskanie pozwolenia Srodowiskowego od wladz Gminy Brze3i Kujawski. Odnoinie
programu stomatologiczne go, przylqcza, o kt6re zapytal radny Kukucki, odpowiedzi udzielq
Panie Prezydent. Natomiast w kwestii oferty na analizq przejazd6w, Pan Prezydent wyja6nil,
2e jest to wym6g ustawowy i dlatego tei to zostalo ogloszone. Zwracajac do Pana radnego
J6zefa Mazierskiego, kt6ry w swojej wypowiedzi akcentowal ogfaszanie kolejnych
przetargow, Pan Prezydent stwierdzil,2e wsp6lnie z Pania Prezydent oczywiscie wszystkie
zaplanowane Srodki na rok 2018 postara siq wykorzystai w spos6b racjonalny igospodarny.
Na pytanie Pana radnego Dariusza Jaworskiego odnoinie remontu mostu stalowego
odpowie Pani Prezydent. Prezydent Miasta odpowiadajqc na pytanie Pana radnego
Kowalskiego dotyczEce poradni psychologiczno- pedagogicznej, stwierdzif, ie Pan radny
bqdqc na wizji lokalnej jeszcze w trakcie budowy, stwarza n iebezpieczeistwo iprzestrzega
przed od powiedzialnoSciE. Natomiast na kolejne pytania Pana radnego nie bqdzie
odpowiadat, poniewai sq infantylne. Na pytania dotyczqce kancelarii, koszt6w dotyczqcych
wystqpowania Gminy Miasta Woclawek przed SEdem oraz ulicy Grodzkiej ikar umownych
skierowane przez Paniq radnq Mariolq Gawlowskq, odpowie Pani Prezydelnt. Ponadto Pan
Prezydent dodat, 2e nie rozumie pytania Pani radnej Gawfowskiej w sprawie porzqdku i

bezpieczeristwa szk6l, poniewai Pani radna nie doprecyzowala, kt6rej szkoly to dotyczy.
Zarzqdcami szk6l sq dyrektorzy i w zwiqzku z tym wiedzEc, kt6rej plac6wki to dotyczy, bqdzie
reakcja ze strony Urzqdu. Do wypowiedzi Pani radnej Olgi Krut- Horonziak, Pan Prezydent
stwierdzil, ie nie bqdzie siq odnosil, poniewai nie zanotowai konkretnych pyta6.



Odpowiadajqc na pytanie Pana radnego Dariusza Wesofowskiego w sprawie nierozliczonej
inwestyc.ji w sprawie stadionu, Pan Prezydent potwierdzil,2e sq duie problemy odnoinie
dokumentacji, dlatego zostal przygotowany do Prokuratury wniosek o postepowanie
sprawdzajqce w tej sprawie, natomiast, jeili chodzi o szkolenia w MZOZ, Pan Prezydent
wyjadni te kwestiq i odpowie.
Glos zabrala radna Mariola Gawlowska, kt6ra odnoszac siq do wypowiedzi Prezydenta
Miasta ponownie zwr6cifa sig z pro6bq o dokonanie sprawdzenia terenu wok6l wszystkich
placowek o6wiatowych z uwagi na bezpieczeistwo dzieci i mlodzieiy. Pani radna zwr6cila
uwagq na teren przy Poradni na ul. Wojska Polskiego, kt6ry jest zaniedbany, brak skrzydta
bramy w ogrodzeniu boiska, chodzi wylqcznie o bezpieczefstwo dzieci itaki byf sens

wczeSn iejsze.j wypowiedzi Pani radnej.
Glos zabral radnv Krzvsztof Kowalski. kt6ry odni6sl siq do wypowiedzi Prezydenta Miasta
dotyczacej inwestycji na ul. Wojska Polskiego podczas obecno5ci Pana radnego na terenie
inwestycji znajdowali siq pracownicy Poradni, Pan radny zarzucit Prezydentowi Miasta brak
orientacji w potrzebach pracy z dzieimi n iepelnosprawnym i i pytania zadane uprzednio
przez Pana radnego nie sq infantylne i nie deprecjonujq osoby Pana Kowalskiego jako
rad nego.

Przewodniczqcy Rady Miasta zaproponowal 5 minutowa przerwq w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch

Wznowienie obrad po przerwie

Po przerwie glos zabrala Pani Barbara Moraczewska Zastepca Prezvdenta Miasta ds.

edukacii i spraw spoiecznvch, kt6ra poinformowala odpowiadajac na pytanie radnego
Krzysztofa Kukuckiego, ie dofinansowanie o kt6rym m6wil Pan radny dotyczy doposaienia
gabinet6w stomatologicznych, samorzqd nie posiada w swoich plac6wkach o6wiatowych
wlasnych gabinet6w stomatologicznych, w szkolach znajduj4 siq gabinety stomatologiczne w
kt6rych prowadzona jest prywatna praktyka stomatologiczna. Ponadto, aby pozyskai
wspomniane Srodki musi byi wcze(niej zawarta umowa z operatorem, wa2nq rzeczq jest, ie
projekt ten skierowany jest do malych miast i oirodk6w, gdzie brak jest dostqpno(ci do
gabinet6w stomatologicznych. Natomiast w sprawie polepszenia funkcjonowania Wydziatu
Komunikacji, kt6ry niewqtpliwie wymaga usprawnienia Pani Wiceprezydent wyja6nila,2e
pewnym rozwiqzaniem bqdzie wprowadzenie systemu kole.ikowego, punktu informacyjnego
oraz zwiqkszenie miejsc do obstugi klient6w. Odnoszqc siq do zagadnienia konkurs6w na

dyrektor6w szk6l Pani Wiceprezydent poinformowala, 2e miasto otrzymalo wyrok sqdu,
zostalo skierowane pismo do wojewody w celu podjqcia wsp6lnych dzialad rozwiqzania
problemu, do dnia dzisiejszego brak jest odpowiedzi wojewody w tej sprawie.
Gios zabrala Pani Magdalena Koroolak-Komorowska Zasteoca Prezvdenta Miasta ds.
rozwoiu iinwestvcii. kt6ra odnoszqc siq do zagadniei poruszanych przez radnych wyjainita,
2e ogloszenia przetargowe, kt6re ukazaly siQ na stronie urzqdu sq wynikiem przyjQtego przez
Radg Miasta w miesiqcu marcu br. bud2etu miasta. Inwestycja na ul. Sarniej jest realizowana
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w ramach BO, obejmuje wykonanie dw6ch boisk, o6wietlenia i malej architektury. Byly
sugestie, aby na obiekcie byl zainstalowany monitoring,.jednak po wystqpieniu do Straiy
Miejskiej okaza'lo siq, 2e zakres przylqczania nowych kamer przez Strai MiejskE jest
ograniczony w zwiqzku z tym zachodzi pilna konieczno6i rozbudowy stacji monitoringu w
Stra2y Miejskiej, co umoiliwi podlqczanie nowych kamer. Zostanq podjqte dzialania w
sprawie rozbudowy i montaiu monitoringu na terenie miasta. Odnoszqc siq do zapytan
zwiqzanych z Halq OSIR Pani Wiceprezydent poinformowala, ie wykonawca byl zobligowany
do wykonania pro.lektu warsztatowego elewacji ijego uzgodnienia. Wymagane uzgodnienia
nastqpity i elewacja hali wykonana jest zgodnie z projektem. W miesiqcu lipcu nastqpito
odspojenie plyty elewacji, inwestor wystqpif do wykonawcy o dokonanie przeglqdu
gwarancyjnego, oczekuje siq na wyniki badaf adhezyjno6ci, kt6re przeprowadza wykonawca
io kt6rych bqdq radni poinformowani. W przypadku basenu, trwa inwestycja, wykonawca
realizuje projekt, aneks do umowy nie zostal podpisany, wykonawca zto2yl zawezwanie do
pr6by ugodowej, sprawa bqdzie rozpatrywania w dniu 7 wrzesnia o jej rezultatach r6wnie2
bqdq poinformowani radni. Odnoszqc siq do sprawy, kt6rE poruszvl radny Damian
Chelminiak, Pani Wiceprezydent wyjainila, ie odbyla siq dwudniowa kontrola obiektu
mostowego przez WINB z Bydgoszczy przy udziale PINB we Wloclawku. W protokole z

przeglqdu brak jest zapisu o sytuacji wspomnianej przez Pana radnego a roboty na obiekcie
mostowym wykonywane sq zgodnie z prawem budowlanym. W sprawie dotyczEcej
przyl4cza do basenu Delfin Pani Wiceprezydent wyja6nila, 2e najkorzystniejsza oferta
zfo2ona przez wykonawcg nie spetnila warunk6w postawionych przez zamawiajqcego, -
odpowiedi w tej sprawie zostanie przekazana Panu radnemu w formie pisemnej a zatem
zostala wybrana inna oferta. W przypadku realizacji inwestycji prowadzonej na ul.
Dziewi6skiej to miasto jest na etapie oglaszania procedury przetargowej. Natomiast w
przypadku terminu zako6czenia prac na moicie to jak wyja6nila Pani Wiceprezydent
wykonawca realizuje zamdwienie, prace zostanq w przypadku sprzyjajqcych warunk6w
zako6czone do 5 wrzeinia, za realizacjq odpowiada in2ynier kontraktu. Trwa realizacla
wniosk6w z BO roku ubieglego, niekt6re z nich sq zako6czone, w przypadku innych trwa
realizacja lub miasto jest na etapie prac projektowych bqdl podpisywania um6w z

wykonawcq czy tei ogfoszenia przetargu na roboty. Odnoszqc siQ natomiast do uwag
radnego Krzysztofa Kowalskiego, Pani Wiceprezydent poinformowata, 2e GM nr 9 jest
obiektem modernizowanym i zostanie wyposaiony w sprzet o kt6ry zawnioskowafo CUW
oraz Poradnia, obecnie jest to teren, na kt6rym trwa inwestyc.ia, w obiekcie zamontowano
podno5nik dostoswany dla os6b n iepeln osprawnych, poniewa2 windy stosowane sE w
budynkach powy2ej 3 pietra zgodnie z obowiqzujqcq normq. W przypadku pochylni iwyjScia
dla os6b niepelnosprawnych jest to wyj5cie ewakuacyjne, kt6re jest wykonywane zgodnie z

ekspertyzq poiarowE, jeieli chodzi o przeszkode arch itekton icznq w postaci trzech schod6w,
kt6rej nie mo2na bylo zlikwidowai to zostal zakupiony schodotaz, kt6rym osoba
niepeinosprawna poruszajqca siq na w6zku przemieszcza siq do budynku. Podsumowujqc
Pani Wiceprezydent poinformowala, 2e obiekt jest wykonany zgodnie z zaleceniami
uiytkownika, ekspertyzQ po2arowE, jest odebrany przez Sanepid i5tra2 Po2arna. Odnoszqc
siq do skrajni ustawionych na drogach Pani Wiceprezydent wyjasnila, ie w przypadku
ubytk6w lub zaniienia jezdni zwiAzanych z awariami sE one stawiane dla bezpieczeristwa
kierowc6w a naprawy sq sukcesywnie realizowane przez MZUKID i MPWIK. Planowany
termin zakoiczenia ul. Grodzkiej to 30 lipca br. od miesiqca sierpnia trwajE odbiory, kt6re
zakohczq siq w dniu dzisiejszym skwitowaniem ostatnich usterek. Koszt inwestycji po
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aneksie zwiEzanym z poszerzeniem jezdni to ok. 4.900 tys. zl. natomiast koszt kosztorysowy
wynosil ponad 7 mln. zt. Szacowanie kosztorysowe inwestycji odbywa siQ przez uprawnionq
osobq istanowi podstawq postqpowania przetargowego. Inwestycja zostata wyszacowana
przez pracowniq projektowa na ponad 7 mln. zl. taki te2 koszt zostal przyjgty do
postepowania przetargowego, wyloniony w drodze przetargu wykonawca zaproponowal
tqcznq ceng 4.900 tys. zl. ijest to calkowity koszt poniesiony na tE inwestyc.jq. Okres rqkojmi
igwarancji na ul. Grodzkiej obejmuje 72 miesiqce natomiast na moicie stalowym wynosi 7

tat.

Gfos zabral radnv Piotr Czarnecki, kt6ry stwierdzi'i, ie nie otrzymat odpowiedzi dotyczqcej
funkcjonowania Wydzialu Komunikacji.
Glos zabral Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski kt6ry poinformowal
nawiqzujqc do problematyki remontu hali OSIR, i2 jest w posiadaniu pism od WINB oraz PINB

dotyczAcych kontroli prac budowlanych na tym obiekcie, kt6re maje byi dokonane w dniu 5
wrze6nia br. po dokonaniu kontroli przez wskazane organy dobrze bytoby, aby nastqpil ich
pozytywny final dla wladz miasta.
Glos zabraf radnv Krzvsztof Kukucki, kt6ry poprosil o wyja5nienie czy pracownicy MZUKID sq

w posiadaniu zdjqi na kt6rych pracownicy firmy realizujqcej remont na mo6cie wrzucajq
gruz do rz. Wisty otaz czy w zwiqzku z tym podjqto decyzjq o skierowanie sprawy do
prokuratury. Ponadto Pan radny przypomnial,2e Prezvdent Miasta obiecal zwiqkszyi o 1

mln. zf. wydatki na transport zbiorowy, kt6ry wymaga zmian w zwiqzku z oczekiwaniami i

postulatami mieszkaric6w do tego dochodzi takie konkurencja na rynku pracy i zabieganie o
pracownik6w posiadajqcych uprawnienia do kierowania tego typu pojazdami, co mo2e

skutkowai odejSciami pracownik6w - kierowc6w z MPK.

Glos zabral Dvrektor Wvdzialu Inwestvcii Roman Stawisi6ski. kt6ry poinformowal radnych
na temat rozliczenia inwestycji stadionu. Aby Srodek trwaty miai zakoiczenie prawne nale2y
sporzqdzii OT a nastQpnie dokument PT dotyczqcv przekazania Srodka trwalego. Prowadzqc
jako Wydzial Inwestycji porzqdkowanie dokument6w napotkano problem sporzqdzenia
dokument6w ksiqgowych oraz rozliczeniowych, kt6re wynikajq z przepis6w ustawy o
podatku dochodowym i ustawy o rachunkowoSci. W przypadku innych inwestycji np. DK nr 1
uda sig zako6czyi sporzqdzenie tych dokument6w skutecznie to w przypadku stadionu
problemem podstawowym jest brak mo2liwo(ci uzyskania dokument6w wskazujqcych
jednoznacznie na wartoii wvposaienia w tym (rodka trwalego, r6wniei dokumentu, kt6ry
byl zobowiqzany sporzqdzii in2ynier kontraktu, co wynikalo z umowy. W zwiqzku z tym
rozwa2ane jest skierowanie sprawy do prokuratury w celu przeprowadzenia postepowania

sprawdzajqcego czy nie doszlo do naruszenia interesu gminy i nie chodzi o wskazanie
zarzut6w w stosunku do konkretnej osoby. Jest to potrzebne do sporzqdzenia dokumentacji
zamkniqcia 6rod ka trwatego.
Glos zabrat Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesotowski, kt6ry odnoszqc siq

do wyjainieh ztoionych przez Dyrektora Wydzialu Inwestycji stwierdzil, ie Panu radnemu
chodzi o wyjaSnienie tej sprawy i otrzymanie odpowiedzi, dlaczego brak jest dokumentacji
oraz (rodk6w finansowych w kasie miasta, kto jest odpowiedzialny za taki stan rzeczy. Pan

radny ma nadziejq i bqdzie oczekiwal, 2e sprawa osiqgnie sw6j finat do koica kadencji i byi
moie Pan Dyrektor bqdzie m6gt udzielii wyjasniei o postQpach na drodze do zako6czenia
tej sprawy idoprowadzi do rozliczenia ksiqgowo-fin ansowego.
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Ad.3
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq
na 2018 rok wraz z autopoprawkq.

Ad.4

w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej na lata 2018-2028 wraz z autopoprawka.

Worowadzenia do bloku uchwal finansowvch dokonata Pani Janina Radzikowska Skarbnik

Miasta, kt6ra poinformowala, ie autopoprawka do uchwaly bud2etowej spowodowana jest

przyjqciem dotacji na przeprowadzenie wybor6w samorzqdowych, zwiqksza to bud2et o

kwotq 308 ty6. zl. Ponadto ulegajq zmianie kwoty dofinansowania projekt6w dotyczEcych

,,Regionu Nauk Scislych" i ,,Bez Sl6w". Zwiqkszeniu ulega dotac.ia na zakup specja listycznego

samochodu ze 6rodk6w PFRON dla DPS. Aktualnie obowiqzuje Prognoza wieloletnia z 27

kwietnia br. od tego czasu przyjmowane byly zmiany w zwiqzku z realizacjE r6inych

projekt6w, kt6rych nie mo2na realizowai w systemie wieloletnim stEd uchwaty dotyczEce

upowatnien dla Prezydenta Miasta, poniewai wystqpuje niezgodnoSd pomiqdzy kwotami

uchwalonymi w bud2ecie iw wPF oraz brak jest ustalonych limit6w wydatk6w dla tych

proJekt6w. w zwiqzku z tym wystQpuje konieczno(i zmian w wPF kt6re wynikajE ze zmian w

bu diecie miasta.

Opinie Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiektach uchwal:

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek na

2018 rok rozpatrzYla oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.ja Bud2etu, Rozwoju iPromocji

Miasta. opiniq w tej sprawie przedstawial Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Andrzej Palucki.

projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy

Finansowej na lata 2018-2028 rozpatrzyla takie oraz pozvtywnie zaopiniowala Komisja

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta. opiniq w tej sprawie przedstawial Radzie Miasta

Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Palucki

wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesolowski oglosil przerwQ w obradach

sesyjnych ze wzglqd6w proceduralnych dotyczqcych upowa2nieri zwiqzanych z podpisaniem

uchwal poddanych pod glosowanie Radv Miasta oraz nieobecno5ciq os6b, kt6re takie

uprawnienia posiadajq.

Przerwo w obradoch

Wznowienie obrod po przerwie

wznawiajqc obrady po przerwie wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dgbczyriski

poinformowal,2e otwiera dyskusjQ nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodn iczacy Rady Miasta radny Janusz

Dqbczyriski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w
sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2018 rok wraz z autopoprawkq.
W wvniku glosowania przeprowadzoneso z udziatem 20 radnvch za przvieciem ww. uchwalv

radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego

gtosowania, Rada Miasta Wloclawek podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokoiu.

Nastqpnie Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddaf pod

glosowanie przy.iqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028 wraz z autopoprawka.

A zatem Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego

gtosowania, Rada Miasta Wtoclawek podjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu'

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.5
Proiekt uchwaly w sprawie ustanowienia zasad usytuowania mieisc sprzedaiy i

podawania napo!6w alkoholowych na terenie miasta Wloclawek'

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawila Pani Jolanta Trzebiriska Kierownik Referatu

Ewidencji Gospodarczej informujqc, 2e w dniu 9 marca 2018 r. weszta w iycie ustawa z dnia

10 stycznia 2018 r. o zmianie ustawy o wychowaniu w trzeiwoici i przeciwdziatan iu

alkoholizmowi na mocy, kt6rej, rada gminy ma obowiqzek ustalii w drodze uchwaly zasady

usytuowania miejsc sprzedaiy i podawania napo.i6w alkoholowych' Wojewoda Kujawsko-

Pomorski w rozstrzygniQciu nadzorczym z dnia 30 lipca 2018 r. stwierdzil niewa2no6i

Uchwaly Nr xLV/77/2018 Rady Miasta wloclawek z dnia 27 czerwca 2018 r. W zwiqzku z

powyzszym przygotowano projekt uchwafy, w kt6rym rada gminy precyzyjnie okre5la punkty

z geometrycznego punktu widzenia, pomiqdzy kt6rymi ma nastqpii pomiar odlegfo(ci

pomiqdzy obiektami chronionymi a punktem sprzedaiy napoj6w alkoholowych' Ponadto

okreSlono nie tylko odlegloSci miqdzy punktami sprzedaiy napoj6w alkoholowych, ale takie

spos6b jej mierzenia - od jakiego punktu, po jakiej linii Przygotowany projekt uchwaly

wprowadza 30 metr6w odlegloSci od punkt6w sprzedaiy napoj6w alkoholowych do

obiekt6w chronionych. Zasady usytuowania miejsc sprzeda2y i podawania napojow

alkoholowych ulegly istotnej zmianie, a zatem w Swietle nowych uregulowa6 konieczne

stalo siq wprowadzenie przepis6w okreSlajqcych prawa przedsiqbiorc6w posiadajEcych

zezwolenia na podstawie dotychczasowej uchwafy, a wiqc tzw' prawa nabyte, gdyi w
przeciwnym wypadku naruszaloby to zasadq budowania zaufania obywateli do czyn6w

wladzy publicznej. W zwiqzku z tym, ie Gmina Miasto Wloclawek nie ma jednostek
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pomocniczych gminy, przed podjqciem niniejszej uchwaly zostaly zebrane opinie
przedstawicieli wybranych podmiot6w tj. Komendy Miejskie.i Policji, Straiy Miejskiej oraz

Miejskiej Komisji RozwiEzywania Problem6w Alkoholowych.

Opinie Komisiistalvch Radv Miasta o ww. proiekcie uchwafv:

Projekt uchwaly w sprawie ustanowienia zasad usytuowania miejsc sprzeda2y i podawania

napoj6w alkoholowych na terenie miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowaia Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki spotecznej. opiniq w tej sprawie przedstawil

Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala

Takie nad projektem ww. uchwaly procedowata Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego,

kt6ra pozytywnie zaopiniowala zaproponowane rozwiqzania. Opiniq w tej sprawie

przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawtowska'

Nastepnie wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radnv.lanusz Dgbczyriski poinformowal, ie

otwiera dyskus.ie nad ww. zagadnieniem

pod uwagq ich lokalizacjq, aby nie dochodzilo do konfliktu interes6w przedsiqbiorc6w'

iriska Kierownik Referatu Ewidencii Go , kt6ra

wViaSnna, ie w uchwale znalazl sig zapis dotyczqcy praw nabytych a zatem przedsiqbiorcy'

kt6rzy posiadajq zezwolenie nie zostanE ich pozbawieni. Natomiast referat nie ma wptywu

W dvskusii udzial wzieli:

Glos zabral wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz wesolowski zapytal czy osoby

posiadajqce obecnie koncesjq na sprzedai alkoholu w dalszym ciqgu bqdq jq posiadai w

ramach praw nabytvch jak przewiduje to zapis uchwaly Dotyczy to m'in obiekt6w

chronionych w obrqbie kt6rych zostala ju2 wczeSniej wydana koncesja na sprzeda2 alkoholu,

z zapisu uchwaly wynika, 2e w stosunku do tych przedsiqbiorc6w nie zajdQ 2adne zmiany i w

dalszym ci4gu bqdq oni posiadai koncesjq na sprzeda2 alkoholu w swoich lokalach' Pan

radny zapytal takie jak bqdzie wyglqdala sytuacja tych przedsiqbiorc6w, kt6rym skoticzy siq

czas na jaki otrzymali koncesjq na alkohol, czy w tym samym miejscu bqdq mogli dalej

prowadzii swojq dzialalno( c wraz ze sprzeda2q alkoholu' Pan radny zaproponowal' aby w

przypadku wydawania zezwolefi na prowadzenie dzialalno6ci w obiektach chronionych brai

na to, aby zabronic prowadzenia dzialalno6ci np. w postaci przedszkola. Je2eli punkt

sprzedaiy alkoholu istnial przed powstaniem obiektu chronionego to przedsiqbiorca nie

straci z tego powodu koncesji, gdy2 obowiqzujq prawa nabyte dla przedsiqbiorc6w'

Po zakoficzeniu dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddaf

pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia zasad usytuowania

miejscsprzeda2yipodawanianapoj6waIkoho|owychnatereniemiastaW|oclawek'

A zatem WiceprzewodniczEcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal' ie w

rezultacie dokonanego gtosowania, Rada M iasta Wioclawek podjqla uchwaf q w

zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwafa stanowi zalQcznik do protokotu.

Ad.6
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Sprawozdania za okres ?OLG - 2Ot7 r. z realizacji

,,Strategii Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych dla Miasta Wloclawek na lata 2016-

2020".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudzitiski Dyrektor Miejskiego

O(rodka Pomocy Rodzinie, kt6ry poinformowal,2e zgodnie z art. 18 ust.2 pkt' 15 ustawy z

dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, art. 12, pkt. 11 w zwiqzku z art. 92 ust 2

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorzadzie powiatowYm oraz art. 16b, art. 17 ust. 1 pkt

1 i art. 19 ust. L ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy spolecznej gmina ipowiat
opracowujq strategiQ rozwiqzywania problem6w spotecznych. Uchwalq Nr XXI/77 /2076
Rady Miasta Wioctawek z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie przyjqcia Strategii

Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych dla Miasta Wtoclawek na lata 2016 - 2020

dokument ten zostal przy.ietv. Zgodnie z zapisami zawartymi w zafqczniku do tej uchwafy

Miejski o6rodek Pomocy Rodzinie we wloclawku zobowiqzany jest przedkladai Radzie

Miasta sprawozdanie z realizacji strategii.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta ww. proiekcie uchwatv:

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

opieki spolecznej. opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Nastqpnie wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

wobec braku zgloszei do udziatu w dyskusji wiceprzewodn icz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjQcia Sprawozdania za okres 2015 -
2OI7 r. z realizacji ,,Strategii RozwiQzywania Problem6w Spofecznych dla Miasta Wfoclawek

na lata 2016- 2020".

A zatem Wiceprzewodn iczQcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowaf, ie w
rezultacie dokonanego glosowania, uchwaia zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
projekt uchwaly w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznei ocenY dzialalno6ci

warsztatu Terapii Zajqciowej we wloclawku przy ulicy wiejskiej 14, prowadzonego ptzez

Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2017.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego o6rodka

pomocy Rodzinie informujEc,2e zgodnie z s 21 ust. l rozporzqdzenia Ministra Gospodarki,

stwierd zono.
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Pracy i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w terapii
zajqciowej jednostka prowadzqca warsztat sktada powiatowi roczne sprawozdanie z

dziatalnoici rehabilitacyjne.j iwykorzystania Srodk6w finansowych warsztatu. Towarzystwo
Przyjaci6l Dzieci we Wtoclawku przedlo2yfo sprawozdanie z dzialalno(ci oraz wykorzystania
irodk6w finansowych (czq6i finansowa imerytoryczna). Sprawozdanie z dzialalno(ci
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wtoclawku w 2017 roku zgodnie z 5 21 ust 3 ww.
rozporzqdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat corocznej oceny
dzialalnoici warsztatu. Przedmiotowe sprawozdanie zostalo przedlo2one przez Towarzystwo
Przyjaci6l Dzieci we Wloclawku w wymaganym terminie wraz z uwzglednieniem informacji
okre(lonych w 5 21 ust 2 ww. rozporzqdzenia. Na podstawie analizy i oceny przedloionej

dokumentacji stwierdzono, ie Warsztat Terapii Zajqciowej dzialajqcy przy Towarzystwie

Przyjaci6l Dzieci we Wloclawku, ul. Wiejska 14 zrealizowal zadania na rzecz uczestnik6w

zgodnie z zaloieniami ustawy z dnia 27 sierpnia 7997 r o rehabilitacji zawodowej i

spolecznej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych oraz rozporzqdzeniem Ministra
Gospodarki, Pracy iPolityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 r., co stanowi podstawq do

dokonania pozytywnej oceny jego dziatalnoici w 2017 roku.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:

Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej, OpiniQ w tej sprawie przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Nastepnie Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusje nad ww'

zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie przyjgcie pro.jektu uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania

rocznej oceny dzialalnosci Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wlocfawku przy ulicy Wiejskiej

14, prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za tok2OI-1.

stwierdzono.

A zatem Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal,2e w

rezultacie dokonanego glosowania, uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
projekt uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnosci

warsztatu Terapii Zajqciowej we wloclawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez

Pof ski Zwiqzek Niewidomych za rok2Ot7,

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego O6rodka

Pomocy Rodzinie, kt6ry wyja(nif, 2e zgodnie z 5 21 ust. 1 rozporzqdzenia Ministra

Gospodarki, Pracy iPolityki spofecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w

terapii zajqciowej jednostka prowadzqca warsztat sklada powiatowi roczne sprawozdanie z
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dziafalnoici rehabilitacyjnej iwykorzystania Srodk6w finansowych warsztatu. Polski Zwiqzek

Niewidomych we Wloclawku przedloiyl sprawozdanie z dzialalnoici oraz wykorzystania
Srodk6w finansowych (czQii finansowa i merytoryczna). Sprawozdanie z dziatalnoSci

Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku w 2017 roku zgodnie z I 21 ust.3 ww.
rozporzqdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat corocznej oceny
dzialalnoSci warsztatu. Przedmiotowe sprawozdanie zostato przedto2one przez Polski

Zwiqzek Niewidomych we Wfoclawku w wymaganym terminie wraz z uwzglqdnieniem
informacji okreSlonych w 5 21 ust 2 ww. rozporzqdzenia. Na podstawie analizy i oceny
przedtoionej dokumentacji stwierdzono, 2e Warsztat Terapii Zajqciowej dziatajqcy przy

Polskim Zwiqzku Niewidomych we Wloclawku, ul. Lazienna 6 zrealizowai zadania na rzecz

uczestnik6w zgodnie z zaloieniami ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r o rehabilitacji

zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych oraz rozporzqdzeniem

Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 r', co stanowi

podstawq do dokonania pozytywnej oceny jego dzialalnoici w 2017 roku

Opinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwafv:

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i

opieki spofecznej. opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Nastqpnie wiceprzewodn iczEcy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

wobec braku zgtosze6 do udzialu w dyskusji wiceprzewod niczEcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie przyjecie pro.iektu uchwaly w sprawie przvjQcia sprawozdania i dokonania

rocznej oceny dzialalnoici Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy ulicy taziennej 6

prowadzonego przez Polski Zwiqzek Niewidomych za rok 2017.

stwierdzono.

A zatem Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, 2e w

rezultacie dokonanego glosowania, uchwata zostala podjqta przez RadQ Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie podzialu 6rodk6w Paistwowego

Funduszu Rehabilitacli os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek

na realizaciQ w 2018 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych'

Jak poinformowat Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego o6rodka Pomocv Rodzinie w

zwiqzku z Rozporzqdzeniem Rady Ministr6w z dnia 26 czerwca 2018 r. zmieniajqcym

rozporzqdzenie w sprawie algorytmu przekazywania irodk6w Padstwowego Funduszu

Rehabilitacji os6b N iepelnosprawnych samorzqdom wojew6dzkim i powiatowym

zwiqkszona zostala wvsokoii Srodk6w PFRON przypadajqcych Gminie Miasto Wloclawek w

2018 r. na realizac.jg zadari okreslonych ustawE z dnia 27 sierpnia 1997 o rehabilitacji
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zawodowej ispoiecznej oraz zatrudnieniu os6b n iepelnosprawnych z przeznaczeniem na
dofinansowanie koszt6w pobytu jednego uczestnika w wtz. Zgodnie z powy2szym dla Gminy
Miasto Wloclawek limit finansowy na 2018 rok wzr6sf o 45 002,00 zl, z czego kwota 45
000,00 zt to irodki finansowe z przeznaczeniem na dofinansowanie koszt6w pobytu jednego
uczestnika w Warsztatach Terapii Zajqciowej dzialajqcych na terenie Miasta Wfoclawek, do
kt6rych uczqszcza 75 os6b z n iepetnosprawno6ciam i. W zwiqzku z tym dofinansowanie w/w
kosztu wzroSnie o 600,00 zl i w bie2acym roku wynresie 15 596,00 zl. Po uwzglgdnieniu
powyiszej zmiany aktualny limit finansowy na realizacjq zadan na rzecz os6b
n iepelnosprawnych w 2018 roku wyniesie 2 479 027,0O zt w tym zobowiqzania dotyczqce
dofinansowania koszt6w dzialania dw6ch Warsztat6w Terapii Zajqciowej stanowii bqdq
kwotq 1 244 700,00 zl.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawif PrzewodniczEcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Nastqpnie Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gtos zabral radnv Jacek Bulawa, kt6ry zwr6cil siq do Dyrektora MOPR o udzielenie pisemnej

informacji na temat podziatu irodk6w PFRoN przyznanych Gminie Miasto wloclawek w

roku 2018 na realizacjq zada6 z zakresu rehabilitacji zawodowej os6b n iepeinosprawnych.

Kto i w jakiej wysokoSci otrzymal irodki na podjqcie dziatalno6ci gospodarczej, rolniczej lub

na wniesienie wkladu do sp6ldzielni socjalnej w okresie od l stycznia br. do chwili obecnej.

Na jakie konkretnie przedsiqwziqcia z tej2e puli oraz komu z ubiegajqcych siq nie przyznano

powy2szych 6rodk6w i dlaczego.

Po wyczerpaniu zgtoszei do udzialu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly

zmieniajqcej uchwalq w sprawie podzialu 5rodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji

os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek na realizaciq w 2018 roku

zadad na rzecz os6b n iepelnosprawnVch.

stwierdzono.

wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie dokonanego gfosowania,

uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.10
Proiekt uchwafy w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta wloclawek do zaciqgania

zobowiqzari przekraczajqcych rok budietowy/ przygotowywanie posilk6w/'
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Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej
Palu cki.
R6wniei projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do
zaciqgania zobowiqzania p rzekraczajqcego rok bud2etowy /plac6wki opiekuiczo -

wychowawcze/ rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Patucki.

NastQpnie Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyrlski pornformowal, 2e

otwiera dyskusjQ nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji na temat procedowanej uchwaly
Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddal pod gtosowanie przyjqcie
projektu uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wtoctawek do zaciagania
zobowiqzah przekraczajqcych rok bud2etowy/ przygotowywanie positk6w/.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za oodieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz braku gtos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego giosowania,
uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokotu.

Nastqpnie Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddat pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Wloctawek do zaciqgania zobowiqzania przekraczajEcego rok bud2etowy /schronienie dla

os6b bezdomnych/.
W wvniku glosowania przeprowadzoneqo z udzialem 22 radnvch za podieciem ww. uchwafv
radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego glosowania,

uchwala zostafa podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zafEcznik do protokolu.

W nastQpnej kolejno6ci Wiceprzewod niczQcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddat
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Wtoctawek do zaciqgania zobowiqzania przekraczajqcego rok budietowy /plac6wki
opiekuf czo - wychowawcze/.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. przv braku glos6w przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gtosowania,

uchwata zostala podiQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalqcznik do protokoiu.
Po zakoriczeniu procedowania nad blokiem ww. projekt6w uchwal Wiceprzewod niczqcy
Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski na wniosek Klubu radnych PIS oglosil 15 minutowE
przerwq w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie

Ad. 13

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Region Nauk Scis\ch ll - edukacja przyszloSci", w kt6rym Gmina Miasto Wlocfawek jest
partnerem Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego, w ramach Regionalnego Programu
Operacylnego Woiew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, 05 priorytetowa
10 Innowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2 Ksztalcenie og6lne izawodowe, Poddziafanie -
10.2.2 Ksztalcenie o96lne,

Zagadnienie om6wila Pani Dorota Rusinek Kierownik Referatu Obs.lugi Finansowe.i Szk6l i

Plac6wek informujqc, i2 gl6wnym celem projektu ,,Region Nauk Scistych ll - edukacja
przyszloSci" bqdzie zbudowanie kompleksowego systemu pracy z uczniem zdolnym i

stworzenie innowacyjnych metod pracy z uczniami osiqgajqcymi niezadowalajqce wyniki w
nauce z przedmiot6w matematyczno - przyrodniczych oraz jqzykowych, w tym zajqcia
innowacyjne i przygotowanie nauczycieli do pracy eksperymentaln e.j oraz doposaienie
pracowni szkolnych. Warunkiem niezbqdnym do podpisania umowy o partnerstwie projektu

,,Region Nauk Scislych ll - edukacja przyszloSci", w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020,0S priorytetowa
10 Innowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2 Ksztalcenie 096lne izawodowe, Poddzialanie -
l-0.2.2 Ksztaicenie o96lne jest podjqcie przez Radq Miasta uchwafy o przyjqciu wniosku o
dofinansowanie ww. projektu do realizacji. Wartoii projektu dla Miasta Wloclawek wynosi
565.519,10 zf. Wysoko6i dofinansowania to kwota 480.400,00 zl, pozostaie 6rodki tj.
85.119,10 zl stanowiq wklad wlasny niepieniginy - u2yczenie sal. Projekt realizowany bqdzie
w latach 20tB - 2070.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz.jednomy5lnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Edukacji. Opiniq przedstawila radna Ewa Szczepafska czlonek Komisji.

Nastqpnie Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny.lanusz Dqbczyriski poinformowal, ie
otwiera dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Z uwagi na brak dyskusji w przedmiocie procedowanego zagadnienia Wiceprzewod n iczqcy
Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia do
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realizacji wniosku o dofinansowanie pro.iektu pn. ,,Region Nauk Scislych ll - edukacja
przyszto!,ci", w ktdrym Gmina Miasto Wloclawek jest partnerem Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -

Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oi priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2
Ksztalcenie o96lne i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.2 Ksztalcenie o96lne.
W wvniku giosowania przeprowadzon eso z udzialem 22 radnvch za oodieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w
wstrzvmuiacvch sie.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowa'l, 2e w rezultacie dokonanego gfosowania,
uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalQcznik do protokotu,

Ad. 14
Projekt uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania
zobowiqzaf zwiqzanych z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczEcego realizacji projektu pn.

,,Region Nauk Scistych ll - edukacja przyszlo5ci", w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, 06 priorytetowa
10 lnnowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2 Ksztalcenie og6lne zawodowe, Poddzialanie -
10.2,2 Ksztalcenie o96lne i zawodowe.

Wprowadzenia do projektu uchwaiy dokonala takie Pani Dorota Rusinek Kierownik Referaru
Obslugi Finansowej Szk6f i Plac6wek informujqc, 2e realizacja projektu ,,Region Nauk Scistych
ll- edukacja przyszlo5ci" wymaga uruchomienia procedur skutkujqcych zawarciem um6w, w
tym m. in. z koordynatorami szkolnymi, zakup pomocy dydaktycznych oraz sprzgtu do
pracowni szkolnych, organizacjq warsztat6w, konsultacji iszkolerl. Termin um6w skutkowal
bqdzie zaciqgniqciem zobowiqzari, kt6rych platnoSi przekracza rok bud2etowy. Wobec
powyZszego proponuje siq podjqcie niniejszej Uchwaty, kt6ra pozwoli na realizacjq projektu
,,Region Nauk Scislych ll - edukacja przyszlo6ci", zgodnie z wnioskiem o dofinansowanie
projektu oraz umowQ partnerskq.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wfoclawek do zaciqgania
zobowiazai zwiqzanych z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczqcego realizacji projektu pn.

,,Region Nauk Scislych ll - edukacja przyszloSci", w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS priorytetowa
10 Innowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2 Ksztalcenie og6lne zawodowe, Poddzialanie -
10.2.2 Ksztalcenie o96lne izawodowe rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopinrowala Komis.ia
Budietu, Rozwo.iu i Promocji Miasta. OpiniQ przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzej Pafucki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.
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Wobec braku zgfosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Wfoclawek do zaciqgania zobowiqzari zwiqzanych z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczqcego
realizacji projektu pn. ,,Region Nauk Scislych ll - edukacja przyszloici", w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014
- 2020, Oi priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Dzialanie 10.2 Ksztaicenie o96lne
zawodowe, Poddziatanie - 10.2.2 Ksztalcenie o96lne i zawodowe.
W wvniku glosowania przeorowadzoneso z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvilnie, gtos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 15
Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Wykluczenie - nie ma MOWy!", w kt6rym Gmina Miasto Wloclawek jest partnerem
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020,0i priorytetowa 9 Solidarne
spofeczeistwo, Dzialanie 9,2 Wlqczenie spoleczne, Poddziafanie - 9,2,2 Aktywne
wlqczenie spoleczne mlodzieiy objetej sEdowym Srodkiem wychowawczym lub
poprawczym, w ramach konkursu Nr RPKP.09.02.02.-IZ.OO-O4-L7 Ll LB

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala takie Pani Dorota Rusinek Kierownik Referatu
Obslugi Finansowej Szk6l iPlac6wek, kt6ra wyja6nifa,2e zgodnie z regulaminem konkursu
ogloszonym przez Urzqd Marszafkowski Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego w Toruniu,
warunkiem niezbqdnym do podpisania umowy o partnerstwie projektu,,Wykluczenie - nie
ma MOWy! ", w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020, O!; priorytetowa 9 Solidarne spoleczerlstwo, Dziatanie 9.2
Wfqczenie spoleczne, Poddziafanie - 9.2.2 Aktywne wtqczenie spoleczne mtodzie2y objqtej
sqdowym irodkiem wychowawczym lub poprawczym jest podjQcie przez Radq Miasta
uchwaty o przyjqciu wniosku o dofinansowanie ww. projektu do realizacji. Gl6wnym celem
projektu jest wzrost aktywnoSci spoleczne.j, edukacyjnej i zawodowej oraz zwiqkszenie
zdolno(ci funkcjonowania w spofecze6stwie mtodzie2y zagroionej wykluczeniem
spolecznym. Szacunkowa warto6i calego projektu bqdzie wynosii 4.954.485,35 zi, w tym
dofinansowanie dla Miasta Wloclawek - 945.195,10 zi. Wklad wlasny niepieniqiny Miasta
Wloclawek do projektu to uiyczenie sal o wartoSci - I23.279,22 zl. projekt realizowany
bqdzie w latach 2018 - 2O2L Zadania przypisane Gminie Miasto Wloclawek realizowai
bqdzie Mlodzieiowy O5rodek Wychowawczy we Wloclawku

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwafv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz.jednomyslnie pozytywnie zaopiniowafa
Komisja Edukacji. Opiniq w tej sprawie przedstawila przewodniczqca Komisji radna
Agn iesz ka Chmielewska.
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Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o
dofinansowanie projektu pn.,,Wykluczenie - nie ma MOWy!", w kt6rym Gmina Miasto
Wloctawek.iest partnerem Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego, w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 201.4 - 2020, 0(
priorytetowa 9 Solidarne spoleczeristwo, Dzialanie 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziaianie -
9.2.2 Aktywne wtqczenie spoteczne mlodzieiy objqtej sqdowym Srodkiem wychowawczym
lub poprawczym, w ramach konkursu Nr RPKP.09.02.02.12.00-04-17Ih8.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 22 radnvch za przvieciem ww. proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie
nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad. 16
Projekt uchwafy w sprawie wyraienia zgody na
dotyczqcych zadafi publicznych dotyczqcych
wielozawodowych w zakresie teoretycznych
Doksztalcania i Doskonalenia Zawodowego w
Zawodowego w Zielonej G6rze.

powierzenie Miastu Zielona G6ra zadai
prowadzenia ksztalcenia uczni6w klas
przedmiot6w zawodowych w Oirodku

Zespole Szk6l i Plac6wek Ksztalcenia

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala PaniAnna Piqtka Kierownik Referatu Obstugi Szk6l i

Plac6wek, kt6ra poinformowala, 2e Centrum Ksztaicenia Zawodowego iUstawicznego we
Wloclawku, dla kt6rego organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek w ramach
zawartych porozumieh z powiatami wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego w sprawie
wsp6lfinansowan ia teoretycznego doksztatcania zawodowego mtodocianych pracownik6w -
uczni6w z klas wielozawodowych prowadzi i organizuje teoretyczna naukq przedmiot6w
zawodowych. Centrum w ramach spelnienia obowiqzku nauki organizuje naukq iprowadzi
kursy teoretycznego doksztalcania zawodowego l, ll i lll stopnia w poszczeg6lnych latach
nauki mlodocianych uczni6w. Plac6wka realizuje naukq na podstawie Rozporzqdzenia
Ministra Edukacji Narodowej z dnia 11 stvcznia 2012r. w sprawie ksztalcenia ustawicznego w
formach pozaszkolnych. Wigkszo6i zajqi Centrum Ksztaicenia Zawodowego iUstawicznego
realizuje w swojej jednostce. W przypadku pojedynczych uczni6w w niekt6rych zawodach
plac6wka kieruje uczni6w do innego Oirodka Doksztafcania iDoskonalenia Zawodowego,
uzgodnionego na Centralnej Naradzie Koordynacyjnej O6rodk6w Doksztalcania i

Doskonalenia Zawodowego. Wir6d skierowanych uczni6w do CKZiU we Wtoctawku w roku
szkolonym 2018/2019 jest jeden uczefi klasy ttl z powiatu radziejowskiego w zawodzie kowal
i jeden uczei klasy ll powiatu aleksa nd rowskiego w zawodzie kaletnik. Centrum nie mo2e
przeprowadzii ksztalcenia dla tych uczni6w ze wzglqdu na brak wykwa lifikowanej kadry,



bazy pozwalajqcej na doksztalcanie w tym zawodzie oraz ze wzglqd6w finansowych,
poniewaz organizacja 140 godzin nauki teoretycznej dla tych uczni6w przekracza ustalony
koszt kursu. W zwiqzku z tym przeprowadzenie teoretycznego doksztalcania zawodowego w
tym zawodzie przez Centrum bytoby zbyt kosztowne. Jedynq mo2liwo(ciq jest skierowanie
uczni6w do Zespotu Szk6t i Plac6wek Ksztafcenia Zawodowego w Zielonej G6rze, kt6ry
prowadzi jako jedyny w Polsce naukq teoretycznych przedmiot6w zawodowych w zawodzie
kowal i kaletnik. W zwiqzku z powy2szym zachodzi koniecznoii zawarcia stosownego
porozumienia. W mySl art.5 ust.2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorzqdzie
powiatowym powiat mo2e zawierai porozumienia w sprawie powierzenia prowadzenia
zadai publicznych z jednostkami lokalnego samorzqdu terytorialnego. Porozumienia
podlegajq ogloszeniu w wojew6dzkim dzienniku urzqdowym

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwatv.
Projekt uchwaly w powyiszej sprawie rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie
zaopiniowala Komisja Edukacji. OpiniQ przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Agn ieszka Chmielewska

Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na powierzenie Miastu
Zielona G6ra zada6 dotyczqcych zadari publicznych dotyczqcych prowadzenia ksztalcenia
uczni6w klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiot6w zawodowych w
Oirodku Doksztalcania i Doskonalenia Zawodowego w Zespole 5zk6l i Plac6wek Ksztalcenia
Zawodowego w Zielonej G6rze.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 23 radnvch za podieciem uchwalv
radnr opowiedzieli sie iednomv6lnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gtosowania,
uchwata zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protoko'iu.

Ad. 17
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystepienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 10
lnnowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie o96lne izawodowe, Poddzialanie -
10,2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z Panaceum - Omega Maria Jolanta Wyborska -

partnerem wiodqcym pn.: "LicealiSci Wloclawka podnosze swoje kompetencje", w ramach
konkursu Nr RPKP.10.0202.-IZ.OO-O4-I77 | 18.

Powyisze zagadnienie zostalo om6wione przez Paniq Dorotq Rusinek Kierownika Referatu
Obslugi Finansowej Szk6l i Przedszkoli, kt6ra poinformowala, 2e projekt pn.: ,,Liceali(ci
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Wloclawka podnoszq swoje kompetencje" realizowany bqdzie w partnerstwie zawartym
pomiqdzy FirmE Panaceum - Omega Maria Jolanta Wyborska a Gminq Miasto Wloclawek.
Projekt obejmowai bqdzie zajqcia z przedmiot6w matematyczno - przyrodniczych
podnoszqce kompetencje kluczowe uczni6w oraz za.iecia dodatkowe dla uczni6w zdolnych,
jqzyki obce, doradztwo zawodowe i planowanie kariery oraz doposa2enie pracowni
biologicznej, chemicznej, fizyczne.i, geograficznej imatematyczne.l. W pro.jekcie uczestniczyc
bqdq uczniowie z 5 lice6w og6lnoksztafcacych. Szacunkowa wartoii projektu to: 1.980.000
zl, w tym dofinansowanie: 1.683.000 zl, wklad wlasny niepieniezny Miasta w postaci

u2yczenia sal lekcyjnych: 297.OOO zl. Projekt obejmuje rok szkolny 2O78/2OI9.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv.
Projekt uchwafy w powy2szej sprawie rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie
zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Agnieszka Chmielewska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
giosowanie przv.iecie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy
Miasto Wfoclawek do projektu wsp6lfina nsowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - ZO20, Oi priorytetowa
10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie o96lne i zawodowe, Poddziatanie -
10.2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z Panaceum - Omega Maria Jolanta Wyborska -
partnerem wiodqcym pn.: "Liceali(ci Wloclawka podnoszq swoje kompetencje", w ramach
konkursu Nr RPKP.10.0202 .-\Z.OO-O4-177 /L8.
W wvniku glosowania przeprowadzoneqo z udzialem 23 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz braku elos6w
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 18

Projekt uchwaly w sprawie okre$lenia wysokosci opfat ra korzystanie z wychowania
przedszkolnego dzieci objqtych wychowaniem przedszkolnym w prowadzonych przez
Gminq Miasto Wfoclawek publicznych przedszkolach oraz oddzialach przedszkolnych w
szkolach podstawowych oraz okre6lenia warunk6w czqiciowego lub calkowitego
zwolnienia z tych oplat,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Anna Pietka Kierownik Referatu Obslugi Szk6l i

Plac6wek, kt6ra poinformowala, ie w zwiqzku z wejSciem w 2ycie ustawy o finansowaniu zadarl
oSwiatowych konieczne jest podjecie uchwaiy w sprawie okreilenia wysokodci oplat za

korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminq Miasto Wfocfawek
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publicznych przedszkolach oraz oddzialach przedszkolnych w szkolach podstawowych dzieci
objqtych wychowaniem przedszkolnym do korica roku szkolnego w roku kalendarzowym, w
kt6rym koriczq 6lat w czasie przekracza.jqcym wymiar zajqi, o kt6rym mowa w art. 13 ust. 1 pkt.

2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oswiatowe. W nawiqzaniu do 5 3 ust. 4 zwolnienie z

oplaty dla dzieci 6 - letnich wynika z faktu, i2 dzieci realizujqce roczne przygotowanie
przedszkolne objqte sa dotacjq celowq z bud2etu paistwa zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia
27 paidziernika 2017r. o finansowaniu zada6 o(wiatowych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv.
Projekt uchwaly w powy2szej sprawie rozpatrzyla oraz jednomy(lnie pozytywnie

zaopiniowaia Komisja Edukacji. Opiniq przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Agn ieszka Chmielewska

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskus.iq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskus.ii Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie okre6lenia wysokodci oplat za korzystanie
z wychowania przedszkolnego dzieci objqtych wychowaniem przedszkolnym w
prowadzonych przez Gminq Miasto Wloclawek publicznych przedszkolach oraz oddzialach
przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz okreilenia warunk6w czq6ciowego lub
calkowitego zwolnienia z tych oplat.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udziatem 23 radnych za oodieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, przv braku glos6w orzeciwnych oraz braku glosow
wstrzvm u iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwaia zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu,

Ad.19
Projekt uchwaiy w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciEgania
zobowiqzari przekraczajqcych rok budietowy. - ,,Budowa przejfcia podziemnego dla
pieszvch pod torami kolejowymi w rejonie ul. Radosnej.

Projekt uchwaly przedstawii Radzie Miasta Pan Roman Stawisi6ski Dyrektor Wydziafu
lnwestvcji, kt6ry poinformowal Rada Miasta Wtoclawek Uchwatq Nr XL/13/2018 z dnia 27
marca 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028
powierzyla Prezydentowi Miasta Wtoctawek realizacjq zadania inwestycyjnego pod nazwq

,,Budowa przej(cia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi w rejonie ul.
Radosnej". Do uruchomienia procedur skutkujqcych zawarciem um6w z wykonawcami
niezbqdne jest upowainienie Prezydenta do zaciqgania zobowiEzad na realizacjq zadania w
latach 2018-2019. Wobec powy2szego proponuje siQ podjecie niniejszej Uchwaly Rady
upowainiajEcej Prezydenta Miasta do podpisywania um6w z wykonawcami na realizacjq
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zadania inwestycyjnego pod nazwE,,Eudowa przejscia podziemnego dla pieszych pod torami
kolejowymi w rejonie ul. Radosnej".

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji radny Andrzej Paiucki

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta. kt6ry zwr6cil sie o podanie calkowitego kosztu
inwestycji oraz harmonogramu jej realizacji.
Glos zabrat Dvrektor Wvdzialu Inwestvcii Roman Stawisiriski, informujqc, 2e kosztorys
inwestorski, kt6ry ma zostai zloiony przez projektanta do dnia 12 paldziernika br. bqdzie
wynosil nie 1'ak zakfadano ok. 3 mln. zl., lecz ok. 4-5 mln. zl. Pan Dyrektor poinformowal, ie
w obydwu wypadkach, gdyz dotyczy to r6wnie2 trasy 6rednicowej uzgodnienia co do
przejScia podziemnego sq jednoznaczne i objqte zostaty projektem i kosztorysem, zloiony
zostal wniosek o pozwolenie na budowq do Wojewody i nie ma sygnal6w na temat
przeszk6d procesu realizacyjnego.
Glos zabral radnv J6zef Mazierski, kt6ry zwr6cil uwagQ na szeroki zakres prac prowadzonych
na tym zadaniu inwestycyjnym. W zwiqzku z tym Pan radny ma wqtpliwoici czy Prezydent
Miasta zdEiy oglosii przetarg jeszcze w tej kadencji i w zwiazku z tym czy upowa2nienie o
kt6re wystQpuje jest celowe. Zdaniem Pana radnego inwestycja ta jest bardzo sp6iniona
chod niewqtpliwie bardzo potrzebna dla mieszka6c6w miasta.

Po wyczerpaniu zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Wloctawek do zaciqgania zobowiqzad przekraczajqcych rok bud2etowy. -,,Budowa przejScia
podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymiw rejonie ul. Radosnej.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwafv
opowiedzialo sie 21 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz l glosie wstrzvmuiacvm
s re.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania, uchwata zostata podjQta przez Radg Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.20
Projekt uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania
zobowiqzafi przekraczajqcych rok budietowy -,,Budowa trasy Srednicowej - | etap od ul.
Torufskiej.
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Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Wydzialu Inwestycji Pan Roman Stawisiriski
informujqc, 2e Rada Miasta Wloctawek Uchwalq Nr XL/13/2018 z dnia 21 marca 2018 r. w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028 powierzyla
Prezydentowi Miasta Wloclawek realizac.jq zadania inwestycyjnego pod nazwq,,Budowa
trasy Srednicowej - letap od ul. Toruiskiej". Do uruchomienia procedur skutkujqcych
zawarciem um6w z wykonawcami niezbqdne jest upowa2nienie Prezydenta do zaciqgania
zobowiqzari na realizacjg zadania w latach 2018-2021. Wobec powy2szego proponuje sig
podjqcie niniejszej Uchwaty Rady upowa2niajEcej Prezydenta Miasta do podpisywania
um6w z wykonawcami na realizacjq zadania inwestycyjnego pod nazwq,,Budowa trasy
Srednicowej - | etap od ul. Toruriskiej". Pan Dyrektor zwr6cit uwagq,2e iqdania wysuwane
przez PKP miaty wptyw na terminowoii tej inwestycji. W wyniku negocjacji PKP przyjQto
propozycjq miasta dotyczqcq wykupu nieruchomo6ci kt6ry mo2liwy bqdzie do koica procesu
inwestycyjnego.

Opinia Komisii Stalei Rady Miasta o ww. proiekcie uchwatv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu,
Rozwoju i Promocji Miasta. OpiniQ w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji rad ny Andrzej Palucki

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
Gtos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra stwierdzila, 2e nie usiyszala daty oddania
trasy 6rednicowej, kt6ra zostala pierwotnie zaplanowana na dzierl 3O listopada 2018 roku.
Glos zabral Wiceorzewod n iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski, kt6ry przypomnial,
Ze inwestycja ta ujqta byla w bud2ecie roku 2014 natomiast obecnie powinniSmy iwiqtowai
.jej zrealizowanie.
Glos zabrat radnv J6zef Mazierski, kt6ry stwierdzit, ie inwestvcja zostala rozpoczqta od innej
strony ni2 pierwotnie zaplanowano mimo to, 2e wladze miasta bylv w posiadaniu wszelkich
uzgodnie6, aby inwestycjq rozpoczqi od strony Al. Kr6lowej Jadwigi. Jest to odcinek
niezwykle potrzebny ze wzglqdu na uklad komunikacyjny. Pan radny zwr6cil uwagq, ie
po5piech z jakim Prezydent Miasta dziala pod koniec kadencji nie spowoduje moiliwodci
ogloszenia przetargu i podjqcia siq realizacji inwestycji od strony ul. Torurlskiej.
Gfos zabral Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski, kt6ry odnoszqc siq do wypowiedzi
przedm6wc6w stwierdzil, i2 dla tej czeici miasta rzeczq niezbqdnq.jest bezkolizyjny przejazd
nad torami PKP od ul. Torudskiej. Natomiast zdaniem Pana Prezydenta kolejne poi4cznie
pomiqdzy ul. Kruszyrisk4 a ul. Kaliskq jest niepotrzebne z uwagi na to, ie.iest kilka innych
pofqcze6 w tym rejonie a zatem budowa kolejnego poiqczenia jest zbedna a niszczenie
terenu w tym rejonie jest bezzasadne. Teren ten mo2e zostai wykorzystany do innych cel6w
jako np. park, teren rekreacyjny, tym bardziej,2e sE protesty mieszkaric6w co do lokalizacji
tego pofqczenia.

Gfos zabral radnv Andrzei Palucki, kt6ry zwr6cif uwage na r6ine rozwiqzania kt6re od lat sq
proponowane w sprawie trasy Srednicowej. Mieszkaricy osiedla Zazamcze protestujEc ciAgle
przed r62nymi wariantami propozycji przebiegu trasy (rednicowej na osiedlu sq skazani na
niedowlad komunikacyjny w tej czqsci miasta a przy rosnqcej liczbie pojazd6w nale2y jak



najszybciej odblokowai to osiedle mieszkaniowe. Zdaniem Pana radnego naleZy zrealizowai
ta inwestycje na odcinku, na kt6rym nie wystqpuja protesty mieszkaric6w, natomiast Pan

radny nie zgadza siq ze zdaniem Prezydenta Miasta na temat odcinka trasy pomigdzy ul.
Kruszyriskq a ul. Kaliskq byi moie nie jest to najpilniejsza inwestycja drogowa w mie5cie, ale
czas pokaie czy takie polqczenie komunikacyjne bQdzie wystarczajqce za kilka lat. Dlatego
nale2y wstrzymai siq z innym zagospodarowa n iem tego odcinka pomiqdzy dwoma ulicami i

pozostawienie go.iako perspektywy komunikacyjnej miasta w przyszlosci.

Gtos zabral radnv Krzvsztof Kukucki, kt6ry stwierdzil, 2e odstEpienie od budowy trasy
(rednicowej na poczqtku kadencji bylo blqdem radnych glosujqcych za takim rozwiqzaniem.
Pan radny przypomniaf, 2e trasa Srednicowa obowiqzuje w studium zagospodarowa n ia

terenu takie na odcinku, na kt6rym Prezydent Miasta proponuje park, byi moie czq6i
mieszkafc6w jest przeciwna tej inwestycji, ale z jakich powod6w. Zdaniem Pana radnego
wynika to z braku rzetelnej informacji na ten temat a propozycje Prezydenta Miasta nie
wykluczajE poprowadzenia odcinka drogi pomiqdzy ulicami Kruszyrlskq a Kaliskq, gdyi jedno
nie wyklucza drugiego. Podobnie bylo podczas spotkari z mieszkaricami osiedla Zazamcze,
kt6rzy mieli r6wnie2 r6ine zdania na temat przebiegu trasy przez osiedle Zazamcze. Dlatego
naleiy rozmawiaf z mieszkaficami i pr6bowai osiqgnqi konsensus, nale2y tei szukai r6inych
rozwiqzaf in2ynieryjnych kt6re bqdq korzystne dla mieszkadc6w i sp6jne dla ukladu
komunikacyjnego miasta.
Glos zabrata radna Olga Krut-Horonziak przypominajqc, 2e protest mieszkarlc6w
zapoczqtkowany jeszcze za prezydentury Wiadyslawa Skrzypka dotyczqcy przebiegu trasy
przez tzw. plac cyrkowy jest kontynuowany nie ma powod6w, zeby zajmowae sie tym
terenem w skali potrzeb w zakresie remont6w lub budowy d169 znajdujqcych siq na terenie
miasta. Nale2y brai pod uwagq r6wnowainoii problem6w drogowych na terenie miasta i

zadbai o komunikacjq miejskq biorqc pod uwagq potrzeby mieszkaic6w i finanse miasta.
Jest to strategia, kt6ra trwa nie tylko jednq kadencjq, lecz jest kontynuowana na przestrzeni
kilku lat.
Glos zabrat Wiceorzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski zwr6cil uwagq na
fakt, 2e naleiy dbai o dobre rozwiqzania komunikacyjne, dlatego te2 propozycja Prezydenta
Miasta zastuguje na aprobate, jest racjonalna i nie burzy miru spoiecznego a przejdcie nad
torami jest niezbqdne. Pan radny zaproponowal, wobec tego zakofczenie dyskusji, kt6ra
bqdzie prowadzona w przyszlej kadencji z szerokim udzialem mieszkaric6w iprzejdcie do
glosowania.

Po wyczerpaniu zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Wloclawek do zaciEgania zobowiqzari przekraczajqcych rok bud2etowy -,,Budowa trasy
Srednicowej - | etap od ul. Toruriskie.j.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedziato sie 21 radnvch orzv braku glos6w przeciwnvch oraz l glosie wstrzvmuiacvm
:i-s

W zwiqzku z powy:szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania, uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.
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Uchwata stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.21
Projekt uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wfoctawek do zaciqgniqcia
zobowiqzania zwiqzanego z realizacje przedsiqwziqcia dotyczqcego zakupu energii
elektrycznej na potrzeby jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Wfoclawek.

Ad.22
Projekt uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciggania
zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq przedsiewziecia, dotyczEcego usuwania pojazd6w z

ulic miasta Wloclawek oraz ich przechowywania na parkingu strzeionym,

Ad.23
Projekt uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania
zobowiqzai przekraczajqcych rok budietowy / dystrybucja bilet6w/.

Ad.24
Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciQgania
zobowiqzafi przekraczajqcych rok budietowy /elementy oiwietleniowe/.

Blok projekt6w uchwai dotyczqcych ww. zagadnieri om6wita Pani Sylwia Wojciechowska
Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej informujqc, ie w zwiqzku z organizacjq przetargu
n ieogra n iczon ego na zakup energii elektrycznej dla jednostek organizacyjnych Gminy Miasto
Wloclawek niezbqdne jest podjqcie stosownej uchwaly. Energia elektryczna dostarczona
zostanie dla okoto 320 punkt6w poboru energii elektrycznej. SE to m.in. plac6wki o6wiatowe
(2tobki, przedszkola, szkoly), plac6wki pomocy spolecznej, plac6wki sportowe iturystyczne
oraz inne jednostki bud2etowe. Natomiast w celu zapewnienia ciqglo6ci wykonywania
umowy na usuwanie pojazd6w oraz prowadzenie parkingu strze2onego dla pojazd6w,
niezbqdne jest zawarcie umowy, kt6rej piatnosi przekracza rok bud2etowy. Obecna umowa
zawarta jest do dnia 31 grudnia 2018r. a do zadari wlasnych gminy naleiy usuwanie
pojazd6w oraz prowadzenie parkingu strze2onego dla pojazd6w. Wyb6r Wykonawcy
zadania nastEpi zgodnie z przepisami o zam6wieniach publicznych oraz Zarzqdzeniem nr
2O4/2OI7 Prezydenta Miasta Wloclawek z dnia 2 sierpnia 20I7r. W celu zapewnienia
ciqgloici dystrybucji bilet6w komunikacji miejskiej przy pomocy telefonii kom6rkowej
niezbqdne jest zawarcie ww. um6w, kt6rych platnosi przekracza rok budietowy. Obecne
umowy zawarte sq do dnia 30 listopada 2018r. Gmina Miasto Wloclawek zawrze umowy z

firmq z Infospread Polska Sp. z o.o, mPay S.A., Mobile Traffic Data Sp. z o.o., kt6rych
wainoii bqdzie od 01 grudnia 2018r. do 30 listopada 2019r. Wartoji prowizji ze
sprzedawanych bilet6w szacunkowo okre6la siq na 18.200,00 zt. Natomiast dla zapewnienia
ciqgloSci corocznego dekorowania miasta w okresie Swiqteczno - noworocznym, w sktad,
kt6rego wchodzi monta2, calodobowe bie2qce utrzymanie, demonta: i przechowywanie
poza okresem uiytkowania dekoracyjno - Swiqtecznych element6w o(wietleniowycn,
niezbgdne jest zawarcie umowy, kt6rej platno(6 przekracza rok bud2etowv. Obecna umowa
zawarta jest do dnia 30 listopada 2018r. Wybdr Wykonawcy zadania nastapi zgodnie z
przepisami o zam6wieniach publicznych otaz zaftadzeniem nr 2o4/zor7 prezydenta Miasta
Wlociawek z dnia 2 sierpnia 2017r.

5l



Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiektach uchwal:
Pro.jekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgniqcia
zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczqcego zakupu energii
elektrycznej na potrzeby jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Wloclawek rozpatrzyla
oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinie w tej
sprawie przedstawil Radzie Miasta PrzewodniczEcy Komisji radny Andrzej Palucki

R6wnie2 projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wlociawek do
zaciqgania zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq przed siQwziQcia, dotyczqcego usuwania
pojazd6w z ulic miasta Wloclawek oraz
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie
Pafu cki.

ich przechowywania na parkingu strze2onym
Komisja Budietu, Rozwo.ju i Promocji Miasta.
Miasta Przewodniczacy Komis.ji radny Andrzej

TakZe projekt uchwaiy w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wtoclawek do zaciqgania
zobowiqzari przekraczajqcych rok bud2etowy / dystrybucja bilet6w/ rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrze.j Palucki.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata
r6wniei projekt uchwaiy w sprawie upowaznienia Prezydenta Miasta Wloctawek do
zaciqgania zobowiqzai przekracza.jqcych rok bud2etowy /elementy o6wietleniowe/. Opiniq
w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Palucki.

Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji nad procedowanymi zagadnieniami
Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloctawek do zaciqgniqcia zobowiqzania zwiqzanego z

realizacjQ przedsiqwziqcia dotyczqcego zakupu energii elektrycznej na potrzeby jednostek
orga n izacyjnych Gminy Miasta Wloclawek.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gtosowania,
uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalQcznik do protokotu,

Nastepnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzania
zwiEzanego z realizacjq przedsiqwziqcia, dotyczqcego usuwania pojazd6w z ulic miasta
Wloclawek oraz ich przechowywania na parkingu strze2onym.

stwierdzono.



W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnte, glosow przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania,
uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu.

W dalszej kolejnolci Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu
uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzari
przekraczajqcych rok bud2etowy / dystrybucja bilet6w/.

W wvniku giosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwaiv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gtos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwtero zono.

Przewodniczqcy RadV Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalacznik do protokolu,

Jak poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie upowa2nienia Prezydenta
Miasta Wtoclawek do zaciqgania zobowiqzai przekraczajqcych rok bud2etowy /elementy
oSwietleniowe/.
w wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za podi€ciem uchwalV
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwata zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zaiqcznik do protokolu,

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta oglosil p6lgodzinnq
przerwe obiadowq w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie
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Ad. 25
Projekt uchwaly w sprawie zasad obciqiania nieruchomoici stanowiqcych wlasnoid lub
bqdqcych w uiytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Wloclawek sluiebnoiciami
gruntowymi i przesylu.

Pani Regina Grzybek Gi6wny Specjalista w Wydziale Gospodarowania Mieniem Komunalnym
dokonujqc wprowadzenia do zagadnienia poinformowala, 2e zgodnie z ustawa o
samorzqdzie gminnym oraz zapisami ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks cywilny,
okre5lajqcymi slu2ebnoici przesyfu oraz slu2ebnodci przechodu iprzejazdu, ustala siq zasaoy
obciq2ania nieruchomoSci stanowiqcych wlasnoii lub bqdqcych w uiytkowaniu wieczystym
Gminy Miasto Wtoctawek. Ustanowienie slu2ebnodci przesylu, zgodnie z art. 49 5 L iart.
3051 - 3054 ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks cywilny, slu2y obciq2eniu
nieruchomoici na rzecz przedsiqbiorcy, kt6ry realizuje inwestycjq infrastrukturalnq na cudzel
nieruchomoici uzyskujqc gwarancjq, i2 nie stanie siq ona przedmiotem wtasno(ci wla(ciciela
gruntu, lecz nadal stanowii bqdzie odrqbnq wlasnoSi przedsiQbiorstwa. Ustanowienie
sluiebnoici drogi koniecznej polegajqce na prawie przechodu iprzejazdu do drogi publicznej
przez nieruchomosi obciq2onq, zgodnie z art. 145 ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks
cywjlny, ma na celu zapewnienie dostqpu do takiej drogi ka2doczesnemu wlajcicielowi lub
uiytkownikowi wieczystemu. Jednoczejnie na podstawie ustawy o gospodarce
n ieruchomoiciam i nie przewiduje siq moiliwodci nieodpfatnego obciq2enia nieruchomojci
jednostki samorzqdu terytorialnego ograniczonym prawem rzeczowym na rzecz Innycn
podmiot6w, niebqdqcych wlasno6ciq Skarbu Pahstwa lub innej jednostki samorzqdu
terytorialnego. Dla prawidlowoici oraz klarownodci ustanawiania slu2ebnoSci przejazdu i

przechodu, jak i slu2ebnoSci przesylu okreilenie zasad obciqiania nieruchomo6ci
stanowiqcych wlasno6i lub bqdqcych w uiytkowaniu wieczystym Gminy Miasto wloclawek
sf uiebno6ciami gruntowymi oraz przesylu jest uzasadnione.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Projekt uchwaly w powyiszej sprawie rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska. opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie
Miasta Wiceprzewodn iczqca Komisji radna Ewa Szczepariska.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji nad procedowanym zagadnieniem
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
zasad obciqiania nieruchomodci stanowiEcych wlasno5i lub bqdqcych w uiytkowaniu
wieczystym Gminy Miasto Wloclawek sluiebnojciami gruntowymi i przesylu.



Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacle
dokonanego glosowania, uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.25
Projekt uchwaly w sprawie utworzenia odrqbnych obwod6w glosowania.

Ad.27
Projekt uchwaty w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Wprowadzenia do ww. zagadnieri dokonala Pani Maigorzata Feliniak Dyrektor Biura Rady
Miasta, kt6ra wyja6nila, ie zgodnie z art. !2 5 4 ustawy Kodeks wyborczy, rada gminy, w
drodze uchwaly na wniosek w6jta, tworzy odrqbny obw6d gtosowania w zakiadzie opieki
zdrowotnej, domu pomocy spolecznej, zaktadzie karnym, je2eli w dniu wybor6w bqdzie w
nim przebywai co najmniej 15 wyborc6w. Nieutworzenie obwodu jest moiliwe wylqcznie w
uzasadnionych przypadkach na wniosek osoby kieruiqcej danq iednostkq. Maiac na uwaoze,
i2 kryterium utworzenia odrqbnego obwodu glosowania stanowi prognozowana liczba
wyborc6w przebywajqcych w tej jednostce w dniu glosowania, zasadnym jest podjqcie
uchwaly w zaproponowanym brzmieniu, poniewai pewnym jest, ie we wszystkich
jednostkach w dniu wybor6w przebywai bqdzie okre5lona ustawowo liczba wyborc6w.
Natomiast powodem zlo2enia wniosku o zmianq siedzib obwodowych komisji wyborczych nr
10 i 11 sq dziaiania inwestycyjne w zakresie kompleksowych prac remontowych prowadzone
w Zespole szk6l Ekonomicznych. powoduiq one koniecznoSd wylqczenia obiektu z

u2ytkowania, co skutku.ie dyslokaciq do szkoty podstawowej nr 14 ww. komisji wyborczycn.
w odniesieniu do obwodowej komisji wyborczej nr 51 przedmiotowa zmiana precvzuie
siedzibq komisji ima charakter porzqdkowy.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiektach uchwat:
Projekt uchwaly w sprawie utworzenia odrqbnych obwod6w glosowania rozpatrzyla oraz
jednomyslnie pozytywnie zaopiniowafa Komisja porzqdku prawnego i publicznego. opiniq w
tej sprawie przedstawila Radzie Miasta przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska.

R6wnie2 projekt uchwaly w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczycn
rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja porzqdku prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczaca Komisii radna
Mariola Gawlowska.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie przyiecie projektu uchwaly w sprawie utworzenia odrqbnych obwod6w
gtosowania,
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W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 20 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, gios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie dokonanego
glosowania, uchwala zostafa podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokotu.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly
w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych
W wvniku giosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za oodieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvslnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta
glosowania, uchwata zostala podjqta przez

Uchwafa stanowi zafqcznik do protokolu,

Ad.28
Projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaic6w i dzialkowicz6w Ogrodu
Dzialkowego ,,Kfos" przy ul. Spokojnej we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonat Przewodniczqcy Rady Miasta informujqc, ii w
dniu 16 kwietnia 2018 r. mieszkaricy idzialkowicze Ogrodu Dzialkowego ,,Kios" przy ulicy
Spokojnej we Wloclawku zlo2yli do Rady Miasta Wtoctawek petvcjQ, kt6ra skierowana
zostala pod obrady Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska celem jej
rozpatrzenia oraz wypracowania stanowiska pod obrady Rady Miasta. petyc.ia mieszkahc6w i

dziafkowicz6w dotyczy utwardzenia okolo 200 mb. ulicy Spokojnej na odcinku od bramy
ogrodu dzialkowego,,Graniczna" do bramy ogrodu dzialkowego ,,Klos". Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznata siq r6wnie2 ze stanowiskiem prezydenta Miasta
Wloclawek w przedmiocie omawianego zagadnienia. Ze wskazanej odpowiedzi wynika, i2 z

uwagi na ograniczone Srodki zapisane w budiecie miasta na rok 2018 na zadania zwiqzane z

przebudowq dr6g gminnych obecnie nie jest planowane utwardzenie kolejnej czq(ci ulicy
Spokojnej. Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowai, 2e majEc na wzglqdzie
utrudnienia zwiqzane z korzystaniem z drogi poleci Miejskiemu Zarzqdowi Uslug
Komunalnych iDr6g wykonanie bieiqcej naprawy. Po dokonaniu analizy zgromadzonego
materiafu majQc na wzglqdzie interes spoteczny mieszkaric6w i dzialkowicz6w Ogrodu
Dziaikowego ,,Klos" we Wloclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska
uznala petycjq za zasadnq i wnioskuje do prezydenta Miasta o wyremontowanie Ulicy
Spokojnej na wskazanym odcinku.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwaly:

poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego
Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Projekt ww. uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w przedmiotowej sprawie przedstawita Radzie

Miasta Przewodniczqca Komisji radna Olga Krut-Horonziak.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gtos zabral radnv J6zef Mazierski, kt6ry zwr6cil siq o wyjafnienie dalszego toku
postepowania w powy2szej sprawie przez Prezydenta Miasta w zwiqzku z uznaniem petycji
przez KomisjQ Gospodarki za zasadnq. Czy zatem mo2na przypuszczae, 2e to zadanie zostanie
ujQte w bud2ecie miasta w roku przyszlym izrealizowane
Gtos zabrala Pani Magdalena Korpolak Komorowska Zastepca Prezvdenta Miasta ds. rozwoiu
i inwestvcii, kt6ra poinformowala, 2e mo2na zaplanowai w bud2ecie przyszlego roku remont
ulicy Spokojnej a wlaiciwie jej budowq, leczy decydujqcy glos w tej sprawie miei bqdzie
Rada Miasta, kt6ra bud2et roku 2019 bqdzie uchwalala do realizacji.
Po zako6czeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie
projektu uchwaly w sprawie 

- 
rozpatrzen ia petycji mieszkaric6w i dziatkowicz6w Ogrodu

Dziaikowego,,Klos" przy ul. Spokojne.i we Wfoclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwatv
opowiedzialo sie 20 radnvch przv braku gtos6w sorzeciwu oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch
sie.

Po zako6czeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta podjgla ww. uchwalq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatEcznik do protokolu.

Ad.29
Projekt uchwaly w sprawie przekazania skargi,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta, kt6ry wyjainil,2e w
dniu 2lipca 2018 r. do Rady Miasta Wtoclawek wptynqta skarga mieszka6c6w, wta(cicieli
i u2ytkownik6w nieruchomo6ci w rejonie ulic Korabnickiej, Flisackiej, R6zinowskiej i

Torufskiej na dzialalno66 Prezydenta Miasta w zwiEzku z prowadzonym postqpowaniem
ad ministracyjnym w sprawie o wydanie decyzji lokalizacyjne.i dla inwestycji stacji bazowej
telefonii kom6rkowej ORANGE - WLOCLAWEK SZKLARNIE na dzialce przy ul. Korabnickiej we
Wfoclawku. Skarga zostaia skierowana do rozpatrzenia przez Komisjq Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Podczas posiedzenia Komisji w dniu 22 sierpnia 2018 r. ustalono, i2 we
wskazanej sprawie toczy siq aktualnie postepowanie przed Samorzqdowym Kolegium
Odwolawczym we Wtoclawku w zwiqzku ze zloionym odwolaniem od decyzji Prezydenta
Miasta Wfoctawek o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. A zatem zar6wno
zloiona skarga jak r6wniei prowadzone ptzez wskazany organ postqpowanie
administracyjne dotyczA tego samego przedmiotu. W tej sytuacji stwierdzii nale2y, 2e Rada
Miasta Wloclawek nie jest wla(ciwa do rozpoznania powyiszej sprawy w trybie skargowym,
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a zdaniem Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta Rada Miasta Wfoclawek powinna z

urzedu przestrzegai swej wlaSciwoici rzeczowej i miejscowej rozpatrujqc skargg na

dziatalnoii Prezydenta Miasta Wtoctawek, na co wskazuje art 19 ustawy - Kodeks
postepowania ad m in istracy.jnego (dalej k.p.a.), natomiast w dziale Vlll k.p.a. przepisy art.
233-235 i 240 tworzq zasady 1'ednotorowo6ci proceduralnej, kt6ra wyklucza mo2liwoii
wykorzystywania r6inych procedur r6wnolegle lub kolejno po sobie w toisamej sprawie. W
zaistnialym stanie faktycznym ww. skarga winna zostai skierowana w trybie art 231 w
zwiqzku z art 236 k.p.a. na drogq toczqcego siq przed Samorzqdowym Kolegium
Odwolawczym we Wloclawku postqpowania ad m in istracyjnego, kt6re jest organem
wyZszego stopnia rozpatrujqcym sprawy indywidualne z zakresu administracji publicznej
nale2qce do wlaSciwo6ci jednostek samorzqdu terytorialnego.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwatv:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
rad ny Andrzej Palucki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e otwiera dyskusjq w przedmiocie
procedowanego zagad n ien ia.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie radnych przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie przekazania skargi.
W wvniku slosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvllnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzon o.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania,
Rada Miasta podjqla ww. uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.30
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal radny Janusz Dqbczyrlski Przewodniczqcy
komisji dora2nej ds. opracowania zmian w Statucie Miasta Wfoclawek wyja5nil, ie w dniu 31
stycznia 2018 r. weszla w 2ycie ustawa z dnia 1.1 stycznia 2018 r. o zmianie niekt6rych ustaw
w celu zwiqkszenia udzialu obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i

kontrolowania niekt6rych organ6w publicznych, kt6ra wprowadzila wiele zmian w zakresie
ustroju samorzEdu terytorialnego. Rada Miasta Wlocfawek widzac potrzebq dokonania
zmian dostosowujqcych zapisy Statutu do uregulowad wynikajqcych z ww. ustawy w drodze
Uchwaty Nr XLll/34/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r. powolala komisjq dora2nq, kt6ra w dniu
L4 sierpnia 2018 r. opracowata projekt zmian do Statutu Miasta Wloclawek. Przewodniczqcy
Komisji dorainej poinformowal, ie zmiany w Statucie Miasta dotyczE m.in. powolania w
kolejnej kadencji obligatoryjnie Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji jest to wym6g ustawowy,
dlatego tei wprowadza siq rozdzial 6a dotyczqcy tego zagadnienia. Dalsze zmiany, kt6re



bqdq obowiqzywaly w nowej kadencji dotyczE zawiadomienia o zwolaniu sesji, projektu
porzqdku obrad, projekty uchwaf oraz inne niezbqdne materialy dorqczane bgdq radnym w
formie elektronicznej, a na wniosek radnego w formie papierowej a takie liczbie
mieszka6c6w miasta, kt6rej przysluguje inicjatywa uchwafodawcza zmienia siq ona ze 100
mieszkaic6w do co najmniej 300 mieszkaric6w posiadajqcych czynne prawo wyborcze do
Rady. Pozostale zmiany sQ zmianami porzqdkowymi itechnicznymi.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Wloclawek
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego. Piniq
w te.j sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawlowska.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera dyskusjq w przedmiocie
procedowanego zagadnienia.

W dvskusii udzial wzieli:
Gfos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra odniosla siq do zmiany liczby mieszkaric6w
posiadajqcych mo2liwoii inicjatywy uchwalodawcze.i. Zmiana wysoko6ci ze 100 do 300 os6b
stanowi ograniczenie dostqpnoici lokalnej spolecznoSci o swoim stanowieniu. Ponadto Pani
radna zapytata o liczbq zgfoszonych w obecnej kadenc.ji inicjatyw uchwalodawczych
mieszkaric6w, kt6re wplynqfy do Rady Miasta, byly rozpatrywane i uchwalone przez Radq.
Pani radna zaproponowala autopoprawkQ dotyczqcq pozostawienia dotychczasowej liczby
100 mieszkaic6w posiadajqcych inicjatywe uchwafodawczq. Pani radna odniosta sie tak2e
do zapisu dotyczQcego sposobu dostarczania materiai6w sesyjnych z uwagi na brak urzqdzei
pozwalajEcych na monitorowanie treici uchwal podczas obrad sesyjnych.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta. kt6ry wyja6nil sprawq dostqpu do materiafow
sesyjnych w formie elektronicznej jak iw formie papierowej. Pan Przewodniczqcy
poinformowal, 2e zloiyl wniosek do budietu, aby radni mieli udostqpnione urzqdzenia
elektroniczne do odczytu uchwal. W liczby mieszkaric6w posiadajqcych inicjatywq
uchwalodawczq realizowany byl jedynie wym6g ustawowy, kt6ry zaklada takq liczbe os6b.
Gtos zabrat radnv Krzvsztof Kukucki odnoszqc siq do zapisu ustawowego okre6lajqcego liczbg
mieszkaric6w, kt6rym przysluguje inicjatywa uchwalodawcza stwierdzit, 2e przeczy on
nazwie ustawy o zwiqkszeniu udzialu obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i

kontrolowania niekt6rych organ6w. Zdaniem Pana radnego podniesienie limitu lesr
ograniczeniem takiego dostqpu obywateli. Pan radny odni6sl siq takze do zagadnienia
dotyczqcego przekazywania material6w sesyjnych w formie elektronicznej, ka2dy z radnych
otrzymuje dietq, z kt6rej moie zakupii urzqdzenie niezbqdne do pelnienia swoich
obowiqzk6w. Jest to krok w dobrym kierunku i nie naleiy oczekiwai, aby mieszkancy
partycypowali w kosztach zakupu takiego sprzQtu elektron icznego.
Gios zabrat radnv Jaroslaw Huoalo, kt6ry jako czlonek Komisji doralnej odni6sl siq do 2
spotkai jakie miafy miejsce w sprawie propozycji zmian statutowych z kt6rych jedno
polegalo na ukonstytuowaniu siq komisji natomiast drugie zwolane w pofowie sierpnia w
czasie urlop6w, w spotkaniu tym ze wzglqdu na wcze5niejsze plany urlopowe Pan radny nie
bral udziatu. Dlatego te2 Pan radny nie autoryzuje w 2aden spos6b jako czlonek komisji
zaproponowanych zmian, kt6re zostaty wypracowane w du2ym pojpiechu.
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Gtos zabral Przewodniczacv Radv Miasta kt6ry wyjaSnil, i2 Rada Miasta zobowiqzala w
drodze uchwaly do ko6ca sierpnia br. komisjg dorainq, aby wypracowala zmiany do Statutu
zgodnie z zaloieniami ustawowymi. Ponadto sezon urlopowy nie stanowi przeszkody do
procedowania w zwiqzku z tym komisja obradowala bez udzialu Pana radnego.
Glos zabral radnv Janusz Debczvriski Przewodniczacv Komisii dora2nei, kt6ry odnoszqc siq do

wypowiedzi radnego Jaroslawa Hupalo stwierdzit, i2 wypowiedi Pana radnego jest

niestosowna ibrak jej uzasadnienia. Rada Miasta zdecydowala o powolaniu Komisji

dorainej, wyznaczony zostal termin do opracowania zmian, przy pracach merytorycznych
braly udzial 3 osoby tj. radny Rafal Sobolewski, radny Janusz Dgbczytiski oraz radna Ewa

Szczepaiska. Na urlopie opr6cz radnego Hupalo przebywal r6wnie2 radny Dariusz Jaworski,
nikt z tego powodu nie robi wyrzut6w inie protestuje. Zapis dotyczqcy liczby os6b wynika
wprost z ustawy i nie zostai ustalony przez komis.jq.

Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta kt6ry wyjadnil, 2e projekt uchwaly nale2y traktowai
jako propozycjq i to Rada Miasta w drodze glosowania zdecyduje o jego uchwaleniu,
ponadto przed gtosowaniem moina dokonai poprawek do tekstu Statutu o ile nie kolidujq
one z aktem wyiszego rzqdu jakim jest ustawa.
Glos zabrala Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvriska, kt6ra poinformowafa, ze

procedowana uchwala wejdzie w iycie od pierwszej sesji nowej kadencji Rady Miasta.
Przepis ustawy zobowiqzuje obecnq Radq Miasta do przygotowania Statutu izgodnie z art.
41a grupa mieszkaric6w gminy posiadajqcych czynne prawo wyborcze do organu
stanowiAcego mo2e wystqpii z obywatelskq inicjatywq uchwalodawczE. Grupa mieszkaic6w
o kt6rej mowa w ustawie musi liczyi w gminie powy2ej 20 tysiqcy mieszka6c6w, co najmniej
300 os6b. Ustawa zatem nie da.je prawa do obni2enia progu.
Glos zabrata radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra stwierdzila, i2 wym69 ustawowy liczby 300
mieszkaric6w stanowi ograniczenie dostqpu mieszkaric6w do stanowienia o swoich
sprawach. W obecnej kadencji nie byl procedowany iaden wniosek obywatelski w sytuacji,
gdy wymagany byl pr6g 100 mieszkaic6w. Pani radna odniosta sie rdwnieZ do kwestii
zakupu sprzetu dla Rady Miasta, aby nie drukowai tekst6w uchwal dla radnych i nie jest to
sfinansowanie sprzetu na osobiste potrzeby radnych miasta. Co niejednokrotnie zglaszane
byto takie przez Przewodn iczEcego Rady Miasta.
Glos zabral radnv Janusz Debczviski Przewodniczacv Komisii dorainei poinformowal, i2

podczas obrad zespotu byty prowadzone rozmowy dotyczqce spraw zwiqzanych z

wyposa2eniem nowej Rady Miasta w sprzet komputerowy podczas obrad sesyjnych.
Niemniej jednak naleiy miei SwiadomoSi, ie Rada Miasta nie zawsze obraduje w sta'lym
miejscu. Zdarzajq siq posiedzenia w innych obiektach, natomiast po zamontowaniu
specjalistycznego sprzQtu obrady odbywaly by siq jedynie w tak przygotowanej sali i bytoby
to stale ich miejsce, tak przygotowana sala slu2ylaby wylqcznie obradom sesyjnym.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie radnych przyjqcie projektu uchwaly zmieniajAcej uchwatq w sprawie uchwalenia
Statutu Miasta Wfoclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzon ego z udzialem 21 radnvch, za oodieciem ww. uchwatv
opowiedziaio sie 15 radnvch orzv 3 glosach przeciwnvch oraz 3 glosach wstrzvmuiacvch sie,

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania,
Rada Miasta podjqla ww. uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.



Uchwaia stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu.

Ad. 31
Projekt uchwaty w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji
o kandydatach na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq 2O16-2Ot9,
zgloszonych w wyborach uzu pefniajqcych,

Jak poinformowat Przewodniczqcv Rady Miasta Ustawa - Prawo o ustroju sqd6w
powszechnych w art. 162 5 9 wskazuje Radq Gminy jako organ zasiqgajacy od Komendanta
Wojew6dzkiego Polic.li informacji o kandydatach na lawnik6w. Informacjq o kandydacie
uzyskuje siq isporzqdza na zasadach okre6lonych dla informacji o kandydacie do objqcia
stanowiska sqdziowskiego. Majqc na wzglqdzie powyisze postanowienia wskazanym jest,

aby Rada Miasta Wloclawek wystQpita o wydanie stosownych opinii.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Przedmiotowy projekt uchwaty zostat rozpatrzony oraz pozytywnie zaopiniowany przez
Komisjg Porzqdku Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila
Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawfowska.

Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat,2e otwiera dyskusjq w przedmiocie
procedowanego zagad nien ia.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabrata radna Ewa Szczepariska, kt6ra zwr6cila siq z zapytaniem z jakiego powodu
dokonuje siq wystqpienia do Komendanta Policji w sytuacji, gdy kadencja lawnik6w trawa do
roku 2019.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry wyja6nit, 2e na wniosek Prezesa Sqdu
dokonuje siq wybor6w uzupelniajqcych na iawnik6w i nale2y w zwiqzku z tym przeprowadzii
obowiqzujqce w tym wzglqdzie procedury, aby wylonii 13 lawnik6w o kt6rych wniosku.ie
Prezes Sqdu.

Po wyczerpaniu zgtoszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod
gfosowanie radnych przyjqcie projektu uchwaty w sprawie zasiegniecia od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we
Wloclawku na kadencjq 2016-2019, zgloszonych w wyborach uzupefn iajqcych.
W wvniku giosowania orzeorowadzonego z udzialem 22 radnvch, za podieciem ww. uchwalv
opowiedzialo sie 20 radnvch przv braku gtos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania,
Rada Miasta pod.iqta ww. uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokolu.

Ad.32
Projekt uchwaty w sprawie powofania Zespolu ds. opiniowania kandydatr5w na lawnikr5w
do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq 2OI6-2OL9, zgloszonych w wyborach
uzupelniajqcych.

Jak poinformowal Przewodniczacy Rady Miasta, lawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz do
sqdow rejonowych wybierajq rady gmin, kt6rych obszar objqty jest wlaiciwo5ciq tych sEd6w
w gfosowaniu tainym. Przed przystqpieniem do wybor6w rada powoluje zesp6l, kt6ry
przedstawi podczas obrad sesyjnych swo.jq opiniq o zgloszonych kandydatach w
szczeg6lno5ci w zakresie spelnienia przez nich wymog6w okre6lonych w ustawie.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. projekcie uchwalv:
Przedmiotowy projekt uchwaty zostal rozpatrzony oraz pozytywnie zaopiniowany przez
Komis.iq Porzqdku Prawnego i Publicznego. OpiniQ w tej sprawie przedstawifa
Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf,2e otwiera dyskusjq w przedmiocie
procedowanego zagadnienia. Majqc tak2e na uwadze fakt, 2e dotychczasowa praktyka
zmierzata do tego, aby czfonkami zespolu opiniujEcego kandydat6w na lawnik6w byli
czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego Przewodniczqcy Rady Miasta
zaproponowaf, aby podtrzymai tq tradycje r6wnie2 w tej kadenc.ii.

Wobec braku dyskusji oraz innych propozycji ze strony radnych oraz po uzyskaniu zgody
czlonk6w Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie powolania Zespotu ds. opiniowanra
kandydat6w na tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq 2OI6-2Otg,
zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych w skladzie: radny Damian Chelminiak, radny
Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Henryk Mielczarczyk, radny Rafal
Sobolewski oraz radna Katarzyna Zarqbska.

stwierdzono.

Przewodnicz4cy RadV Miasta poinformowat, 2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania,
Rada Miasta podjgla ww. uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu,

Ad.33
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takze w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Damian
Chelminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawiowska, radna olga Krut-Horonziak,
radny Dariusz Jaworski, radny Krzysztof Kowalski, radny Zbigniew Lewandowski, radny
Krystian t-uczak, radny J6zef Mazierski, radny Dariusz Wesotowski.
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Interpelacje zlo2one przez radnych w formie pisemnej, Przewodniczqcy Rady Miasta
przekazuje niezwlocznie adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje udziela Prezydent Miasta lub wla5ciwe rzeczowo
upowainione osoby w terminie 14 dni - Przewodn iczacemu Rady Miasta oraz
interpelujqcemu radnemu.
Interpelacje zgtoszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone sq w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta bez zbgdnej zwloki.
Procedurq postQpowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

Ad.34
Informacje i komunikaty.

PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowal radnych, 2e w zwiqzku z upiywem kadenc.ji

naleiy zlo2yi odwiadczenie majqtkowe. Ostatnie oiwiadczenie majEtkowe sklada siQ w
dw6ch egzemplarzach wedlug stanu na dzieri 16 wrzeinia 2018r. W zwiqzku z faktem, ii
termin 16 wrze6nia przypada na dzieri wolny od pracy - niedziela, o6wiadczenia naleiy
zloiyi do Przewod niczqcego Rady w poniedzialek 17 wrze6nia br. Druki odwiadczei sq

dostepne na stronie internetowej Urzqdu Miasta oraz w Biurze Rady Miasta.

Ad.35
Zamkniqcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski dziqkujqc wszystkim za udziai w
obradach poinformowal, ie wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady
XLV|ll sesji Rady Miasta Wtocfawek w dniu 31 sierpnia 2018r.

Za ko6czenie obrad godz.152s

OBRAOOM PRZEWODNICZYLI:

RADY MIASTA WIOCIAWEK

.15



Akceptacia orotokolu przez Sekretarzv obrad XLVlll sesii Radv Miasta

Radny Piotr Czarnecki

Radny Henryk Mielczarczyk

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XLV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczqcych w XLVlll sesji Rady Miasta Wfoclawek.

Uchwaia Nr XLV|ll/95/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
zmieniajqca uchwale w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2018 rok.

Uchwala Nr XLV|ll/96/2018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2018-2028.

f. Uchwaia Nr XLV|ll/9712018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 31 sierpnia 201.8r.
w sprawie ustanowienia zasad usytuowania miejsc sprzeda2y ipodawania napo.j6w
alkoholowych na terenie miasta Wlociawek.

Uchwaia Nr XtVlll/98/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 3L sierpnia 2018r.
w sprawie przyjqcia Sprawozdania za okres 2076 - 2077 r. z realizacji ,,Strategii
Rozwiazywania Problem6w Spolecznych dla Miasta Wloctawek na lata 2016- 2020".

Uchwala Nr XLV|ll/99/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie przyjgcia sprawozdania idokonania rocznej oceny dzialalnoici Warsztatu
Terapii Zajqciowej we Wtoclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez

Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2077.

Uchwala Nr XLV|ll/100/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie przyjqcia sprawozdania idokonania rocznej oceny dzialalnoici Warsztatu
Terapii ZajQciowej we Wloclawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez Polski
Zwiqzek Niewidomych za rok 2017.

7.

9. Uchwala Nr XLV|ll/101/2018 Radv Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.

6.

8.
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zmieniajqcej uchwatq w sprawie podziatu 6rodk6w Pa6stwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na
realizacjQ w 2018 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych.

10. Uchwala Nr XLV|ll/102/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzari
przekraczajqcych rok bud2etowy/ przygotowywanie posilk6w/.

11. Uchwala Nr XLV|ll/103/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzania
przekraczajqcego rok budietowy /schronienie dla os6b bezdomnych/.

12. Uchwala Nr XLV|ll/10al20L8 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wlocfawek do zaciqgania zobowiqzania
przekraczajqcego rok bud2etowy /plac6wki opieku6czo - wychowawcze/.

13. Uchwaia Nr XLV|ll/105/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn. ,,Region
Nauk Scislych ll - edukacja przyszlo(ci", w kt6rym Gmina Miasto Wloclawek jest
partnerem Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego, w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020,
05 priorytetowa 1.0 lnnowacyjna edukacja, Dziaianie LO.2 Ksztalcenie 0g6lne i

zawodowe, Poddzialanie - 10.2.2 Ksztalcenie o96lne.

14. Uchwala Nr XLV|ll/105/2018 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawae upowainienia Prezydenta Miasta Wloctawek do zaciqgania zobowiEzaf
zwiqzanych z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczqcego realizacji projektu pn. ,,Region
Nauk Scislych ll - edukacja przyszloici", w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, O!;

priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Dziatanie 10.2 Ksztatcenie o96lne zawodowe,
Poddzialanie - 10.2.2 Ksztalcenie o96lne i zawodowe.

15. Uchwaia Nr XLV|ll/107/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Wykluczenie - nie ma MOWy!", w kt6rym Gmina Miasto Wloclawek jest partnerem
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego, w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 7O2O, OC

priorytetowa 9 Solidarne spoleczehstwo, Dziatanie 9.2 Wiqczenie spoleczne,
Poddzialanie - 9.2.2 Aktywne wlqczenie spoleczne mlodzieiy objqtej sqdowym
Srodkiem wychowawczym lub poprawczym, w ramach konkursu Nr RPKP.09.02.02.-
tz.o0-o4-t7L/18

16. Uchwala Nr XLV|ll/108/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31, sierpnia 201.8r.
w sprawie wyra2enia zgody na powierzenie Miastu Zielona G6ra zadari dotyczqcych
zadari publicznych dotyczqcych prowadzenia ksztalcenia uczni6w klas
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiot6w zawodowych w Oirodku
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Doksztalcania i Doskonalenia Zawodowego w Zespole Szk6l i Plac6wek Ksztalcenia
Zawodowego w Zielonej G6rze.

17. Uchwala Nr XLV|ll/109/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wlociawek do projektu
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 10

Innowacyjna Edukacja, Dziatanie 10.2. Ksztalcenie o96lne izawodowe, Poddziafanie -
10.2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z Panaceum - Omega Maria Jolanta
Wyborska - partnerem wiodqcym pn.: "Liceali(ci Wtoctawka podnoszE swoje
kompetencje", w ramach konkursu Nr RPKP.10.0202 .-\Z.OO-04-177I78.

18. Uchwala Nr XLV|ll/110/2018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie okreslenia wysoko(ci oplat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
dzieci objQtych wychowaniem przedszkolnym w prowadzonych przez Gminq Miasto
Wloctawek publicznych przedszkolach oraz oddzialach przedszkolnych w szkolach
podstawowych oraz okre6lenia warunk6w czqdciowego lub calkowitego zwolnienia z

tvch oplat.

19. Uchwafa Nr XLV|ll/111/2018 Rady Miasta Wioclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzari
przekraczajqcych rok budietowy. -,,Budowa przejdcia podziemnego dla pieszych pod
torami kolejowymi w rejonie ul. Radosnej.

20. Uchwala Nr XLV|ll/11212018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiazad
przekraczajqcych rok budietowy - ,,Budowa trasy :irednicowej - | etap od ul.
Torunskiej.

21. Uchwala Nr XLV|ll/113/2018 Rady Miasta Wloctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wtoclawek do zaciEgniecia
zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq przedsiqwziqcia dotyczqcego zakupu energii
elektrycznej na potrzeby .ied nostek organizacyjnych Gminy Miasta Wloctawek.

22. Uchwala Nr XLV|ll/11412018 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciEgania zobowiqzania
zwiqzanego z realizacjq przedsiqwziqcia, dotyczqcego usuwania pojazd6w z ulic
miasta Wtoclawek oraz ich przechowywania na parkingu strze2onym.

23. Uchwala Nr XLV|ll/115/2018 Rady Miasta Wloctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiEza
przekraczajqcych rok bud2etowy / dystrybucja bilet6w/.

24. Uchwala Nr XLV|ll/115/2018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 3l sierpnia 2018r.
w sprawie upowaznienia Prezydenta Miasta Wfoctawek do zaciqgania zobowiqzad
przekraczajqcych rok bud2etowy /elementy oSwietleniowe/.
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25. Uchwata Nr XLV|ll/11712018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie zasad obciq2ania nieruchomoici stanowiqcych wlasnoii lub bgdqcych
w uiytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Wloctawek slu2ebnoiciami gruntowvmi i

przesvlu.

25. Uchwata Nr XLV|ll/118/2018 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie utworzenia odrqbnych obwod6w glosowania.

27. Uchwata Nr XLV|ll/119/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie zmian siedzib obwodowych komis.ji wyborczych.

28. Uchwala Nr XLV|ll/120/2018 Rady Miasta Wloctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkaic6w idzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego

,,Ktos" przy ul. Spokojnej we Wloclawku.

29. Uchwala Nr XLV|ll/12112018 Rady Miasta Wloctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie przekazan ia skargi.

30. Uchwala Nr XLV|ll/122l2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 3L sierpnia 2018r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Wloclawek.

31.. Uchwala Nr XLV|ll/123l2018 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o

kandydatach na iawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wfocfawku na kadencjq 2016-
2019, zgloszonych w wyborach u zu petn iajqcych.

32. Uchwala Nr XLV|ll/12412018 Rady Miasta Wloctawek z dnia 31 sierpnia 2018r.
w sprawie powolania Zespotu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu

Okrqgowego we Wloctawku na kadencjq 2076-2019, zgloszonych w wyborach
uzu petn iajqcych.

Protok6l sporzadzila:
Ewa Pranik
Inspektor BRM.

Jolanta Skladanowska
Gl. Specjalista BRM.

47


